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KDO KOGA VLEČE ZA ... NOS MA KA| NAS BRICA
(Mef) V teh dneh smo v uredništvo dobili kar nekaj 
vprašanj, ki smiselno povzemajo naslov tega 
prispevka, vsebinsko pa so bila namenjena posegom v 
prostor o katerih govorimo vse od poletja.
Tisti, ki so spraševali, so kar po vrsti citirali izjavo 
izolske županje, ki je obljubila, da se bomo pred 
sprejemanjem novih oziroma spremenjenih zazidalnih 
načrtov najprej dogovorili o tem, kaj si v Izoli sploh 
želimo in šele potem odločali o novih projektih in 
posegih v naše okolje. Prav zato je mnoge presenetilo 
dejstvo, da se postopek sprejemanja zazidalnega načrta 
Livade II. nadaljuje in ker je bila javna razprava 
sklicana natanko med nogometno tekmo desetleja
(Slovenija:Hrvašaka) so mnogi ugotovili, da občina 
spet nekaj dela mimo ljudi. Odgovarjali smo, da
sklicatelji javne tribune zagotovo niso vedeli za dan 
in uro tekme a ni veliko pomagalo, zato smo jim le 
svetovali, naj se skušajo organizirati pred sejo 

občinskega sveta, če 
menijo, da je projekt zanje 
in za Izolo neprimeren.
Pri sebi pa seveda vemo, 
da svet še zdaleč ni tako

preprost, kot so menili nekateri med njimi. V igri je 
namreč preveč interesov in preveč denarja, da bi 
glavni igralci vajeti razvoja dali v roke mimoidočim 
občanom. Pravzaprav ne gre pričakovati 
revolucionarnih dogodkov. Bolj ali manj je jasno, da 
bodo najambicioznejši projekti nekoliko okleščeni, 
vse ostalo pa se bo najverjetneje zgodilo tako, kot si 
načrtovalci domišljajo. Zato je govorjenje o Agendi 
21 in o tem, kako se moramo Izolani najprej 
dogovoriti kaj sploh hočemo, nekoliko za lase 
povlečeno, saj pri pripravi Agende nismo prišli prav 
daleč, projekti investitorjev pa so že na mizi.
Ko razmišljamo in sklepamo o razvoju našega mesta 
in občine bi bilo morda najbolje, če občinske 
svetnike in strokovne službe odpeljejo z avtobusom 
na Barede in od tam bodo lahko videli, kako se je 
razlezla ta naša Izola in kako nepomemben postaja 
tisti del mesta, ki še nosi to ime. Pogled v dolino pa 
bi dal tudi odgovor tudi na vprašanje iz naslova.
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Ma kaj nas briga, če je kriza, 
ma kaj nas briga, če ni več ljudi 

Ma kaj nas briga, če ni več za najemnino, 
mi smo že v listi fazi, ko se nam vse smeji. 
Odpiramo bolj pozno, zapiramo pa prej, 
sobote so nedelje, v nedeljo pa nas ni, 
gremo na izlete, na Slavnik in v Oglej, 

in kaj bo z nami jutri nas vedno manj skrbi.
Zato potegni meh harmonikar veseli, 

dokler nam boš igral se bomo dobro imeli.
Ko pa bo konec pesmi in tla spet pod nogami, 

ne bo več tolaznikov in bomo čisto sami, 
razmišljali kako vzdržati v tej decembrski tišini, 

ko je položnic več kot kupcev v trgovini.

SEEF1T (cff/EREB-
IZOLA, tel.: 616 80 00

Izdelki
za zdravo življenje

Tomažičeva 10, Izola
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 
Urnik: 8-12,15-18, sobota: 8-12 

Tel.: 640 - 40 - 64
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PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali 
javno predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že 
bili ali niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo 
pisem, ki imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z 
drugimi mediji. Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po 
lastni presoji objavi, skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira 
posamezne dopise, ki morajo imeti navedenega avtorja. Uredništvo se 
z avtorjem lahko dogovori, da njegovega imena ne objavi v celoti.

NEUREJENI MEDSOSEDSKI ODNOSI
Zaradi neurejenih medsosedskih odnosov in lastnine se večkrat 
pojavijo problemi v večstanovanjskih zgradbah, kjer si skupaj 
delijo prostore poslovni lokali in stanovalci. Potrebno je veliko 
strpnosti in natančno določena pravila, ki se jih morata obe strani 
držati. Zaradi delovanja poslovnih lokalos, se ne sme dopustiti, da 
se bistveno zmanjša kvaliteta življenja stanovalcev.
Potrebna so dopuščanja sprememb in kompromisov ter 
trazumevanje z obeh strani, da se dosežejo optimalni rezultati.
Eden takih problemov je nastal v zgradbah, kjer je gostilna Istra 
in več stanovanj. Zaradi arogantnega odnosa lastnika lokala, 
prihaja do prepirov in groženj sosedom, ki imajo v teh zgradbah 
stanovanja.
S prijaznejšim odnosom bi marsikaj rešili, saj se sosedje zavedajo, 
da lokal mora delovati in jih ta dejavnost niti ne moti, moti pa 
jih napadalni odnos lastnika lokala do njih, ko ga opozorijo na 
probleme, kijih po njihovo lastnik noče odpraviti.
Na žalost se lastnik gostilne Istra ni hotel udeležit skupnega 
usklajevalnega sestanka, kjer smo se o problematiki pogovarjali s 
krajani - sosedi, ki se čutijo prizadete in ogrožene.
Oba Sveta KS Staro mesto in Haliaetum sta podprla stališče, da 
je nedopustno tako obnašanje in predlagata strpno reševanje 
problemov obeh strani. Občinske in državne službe bi morale v 
takih primerih, kjer je na račun poslovnih lokalov tako okrnjeno 
življenje stanovalcev in vprašljivo izvrševanje dovoljenj,
posredovati in poskrbeti za primerno kvaliteto življenja
stanovalcev.
Pozivamo odgovorne institucije, da se zamislijo in ob problemih 
pomislijo vedno na obe strani, ne pa samo na tisto, ki naj bi 
prinašala dobiček.

Predsednika Sveta KS: Nadja Flego in Lucio Gobbo

REVIJA PEVSKIH ZBOROV
Obveščamo vas, da v okviru organizacije društva upokojencev 
Izola organiziramo revijo mešanih pevskih zborov v Hotelu Delfin 
Izola, ki bo v četrtek 4.12.2003 ob 19. uri. Sodelovali bodo 
Mešani pevski zbor društva upokojencev »Sinji Galeb« Izola, 
moški pevski zbor Ciril Kosmač iz Kopra in Mešani pevski zbor 
društva upokojencev Ilirska Bistrica.
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Korte 44

tel..: 05-642 02 00

Vse manj je 
dobrih gostiln,..
... ena od teh je 
gostilna Korte
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PRIPRAVE NA SILVESTROVANJE
Društvo invalidov Izola in Društvo upokojencev Jagodje Dobrava, 
vabita svoje člane na zaključek leta 2003, ki bo dne 27.decembra 
2003 s pričetkom ob 19.uri v Hotelu Delfin v Izoli. Prijave 
sprejemamo v pisarni Društva invalidov Kraška 1, Izola od 15 
ure do 17.ure.
Vabljeni!

ZAČENJA SE SMUČARSKA SEZONA
Smučarski klub Izola obvešča, da so uradne ure ob četrtkih od 
17. ure do 19.ure in vabi svoje člane, da poravnajo članarino za 
sezono 2003/2004. Istočasno vabimo vse, ki jih veseli smučanje, 
da sodelujejo v klubskih programih v sezoni 2003/04

PREKLIC
Podpisani Blaževič Edi preklicujem neresnične izjave proti osebi 
Kekič Milanu izrečene dne 27.11.2003 na balinišču v Jagodju.

Blaževič Edi

O SLADKORNI BOLEZNI
SLADKORNA BOLEZEN JE TO, DA LAHKO PADEŠ PO 
TLEH, ČE JEŠ SLADKO.
ZDRAVNIK MI JE POVEDAL, DA SEM TUDI JAZ DIABETIK. 
KER MENE TO SKRBI, SE DRŽIM DUETE. JAZ LAHKO 
JEM SADJE, ZELENJAVO IN RIŽ IN PAŠTO IN VSE SAMO, 
DA NI MASTNO ALI SLADKO. ČE SI DIABETIK SE TI 
NIKJER NE VIDI, RAZEN KO PIJEŠ KAVO Z NATRENOM. 
NAJBOLJ SEM VESEL, DA OBSTAJA ČOKOLADA BREZ 
SLADKORJA IN DA MI JO MAMA KUPI.

JADRAN

IZOLSKI ŠPORTNI FESTIVAL
V SOBOTO 6.12.2003 BO V ŠPORTNI DVORANI OSNOVNE ŠOLE LIVADE 
POTEKAL "IZOLSKI ŠPORTNI FESTIVAL 2003". V SKLOPU IZOLSKEGA 
ŠPORTNEGA FESTIVALA BO V DOPOLDANSKEM ČASU POTEKALA 
ŠTUDENTSKA LIGA V MALEM NOGOMETU, OB 15H PA SE BO PO 
SLAVNOSTNI OTVOTITVI PRIČEL TURNIR V KOŠARKI, ODBOJKI IN 
MALEM NOGOMETU.
TEKMOVANJE JE NAMENJENO ŠTUDENTOM IN DIJAKOM. VABLJENI. 
VSTOPNINE NI!!! ZA VSE OSTALE INFORMACIJE NAS LAHKO 
POKLIČETE NA TELEFONSKO ŠTEVILKO 05/640-39-65 ALI NAS OBIŠČETE 
NA GREGORČIČEVO 34 V IZOLI. ORGANIZATOR IZOLSKEGA 
ŠPORTNEGA FESTIVALA 2003 JE KLUB IZOLSKIH ŠTUDENTOV IN 
DIJAKOV.
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11. seja občinskega sveta

NEKATERI VODNJAKI IN IZVIRI SO IZGINILI
Na četrtkovi seji občinskega sveta bodo izolski svetniki razpravljali 
tudi o študiji stanja voda v izolski občini s posebnim poudarkom na 
delovanju površinskih voda ob velikem deževju. Gre za
takoimenovano študijo o stoletnih vodah, kot se je reklo včasih 
ozirama študijo, ki naj zagotovi, da tudi takšno stanje voda ne 
predstavlja nevarnosti poplav. V tej obsežni študijo pa je manj 
povedanega o problematiki vodnih virov nasploh in o tem, kaj storiti 
takrat, ko vode dejansko ni. Strokobnjakov v koprskem podjetju 
GLG projektiranje, ki so to študijo pripravili smo zastavili nekaj 
vprašanj prav na to temo in morda bodo povod tudi za razpravo na 
seji sveta čez teden dni.
1. Izola je bila od nekdaj znana kot območje izredno bogato z vodnimi 
viru Velik del mesta se je, ob urejenem vodovodu, napajal z lastnimi 
viri, od izvirov do vodnjakov. Kje se je zbirala vsa ta voda in kaj se 
je, po vašem mnenju krivo, da je dandanes ta voda skoraj 
neizkoriščena?
- Podobno kot v mnogih istrskih ter kraških mestih in vaseh je tudi v
Izoli bilo precej vodnjakov. Znani so tudi nekateri izviri v vznožju t.im. 
izolskega amfiteatra. Tako izviri kot vodnjaki so bili seveda različnih 
izdatnosti in stalnosti, vendar za takratno rabo morda res povsem 
zadostni. Normalno povečanje števila prebivalstva, skupaj s pojavljajočimi 
vedno novimi porabniki vode, je imelo za posledico tudi vse večjo 
porabo vode. Ko razpoložljive vodne količine niso bile zadostne (ali niso 
omogočale stabilno gospodarsko rabo) je prišlo na eni strani do 
opuščanja rabe teh vodnih virov v te namene, na drugi strani do
izgrajevanja vodovodnih oskrbnih sistemov. Ti so seveda omogočali in 
zagotavljali tudi ustrezno kakovost vode.
Danes je uporaba teh virov v gospodarske namene verjetno res 
ekonomsko neopravičljiva. Vsekakor pa je smiselno te vodne vire 
obnoviti in ohraniti za potrebe, ki ne zahtevajo tako intenzivne rabe (npr. 
zalivanje manjših parkovnih ureditev, vrtov). Žal nekaterih vodnjakov
fizično ni možno obnoviti, ker so zaradi gradenj in prostorskih ureditev 
enostavno izgubili možnost funkcije ali so »izginili«.
2. Ricorvo in Morer sta največja izolska vodotoka. Vaša študija
obravnava te vode ob velikem deževju, večji problem pa je verjetno 
njihov nizek vodostaj, saj se poleti spremenijo v presušena smrdljiva 
vodna korita. Ali obstaja rešitev za ta problem?
- V študiji je bila predvsem presojana obstoječa poplavna varnost
urbanega dela Izole ob sedanjem stanju ureditve vodotokov in objektov v 
njihovem območju z upoštevanjem predvidenih bodočih prostorskih 
ureditev. Prav gotovo je škoda, ki jo lahko poplave povzročijo
prebivalcem bistveno višja oz. bolj »boleča« od omenjenih nevšečnosti v 
poletnem času.
Vsekakor je osnovna rešitev teh nevšečnosti v ureditvi oz. odstranitvi 
neposrednih izpustov fekalne kanalizacije v strugo iz večine objektov 
vzdolž struge. Prebivalci oz. uporabniki prostora morajo prevzeti nase 
tudi svoj del odgovornosti in sprejeti dejstvo, da je odpadne vode iz 
objektov potrebno odvesti v skladu s znanimi in, nenazadnje, 
predpisanimi tehničnimi rešitvami (nepretočne greznice, male čistilne 
naprave). Seveda je tu na drugi strani lokalna skupnost s svojimi javnimi 
podjetji, ki mora ustvariti možnosti, da bodo te vode lahko ustrezno 
odvajane (kot opisano oz. priključene na javno fekalno kanalizacijo). 
Povečanje vodnih količin v strugi v poletnem času bi bilo možno edino 
z izgradnjo ustrezno velikih zadrževalnikov v višjem delu doline iz 
katerega bi voda kontrolirano odtekala v strugo v sušnem času. V tej 
smeri je bila že dana pobuda s strani območne pisarne Koper Agencije 
za okolje in prostor RS za urejanje problematike in zagotavljanja 
zemeljskega materiala ob načrtovanju in izvajanju predvidenih novih 
cestnih povezav na tem območju (hitre ceste Koper-Izola, Škofije-Sermin, 
Jagodje-Lucija) na katero pa ni odziva s strani pristojnih služb.

3. Nekateri posegi v prostor so bistveno vplivali 
na posamezne vodotoke. Znan je primer 
nasipavanja nad Morerjem pa tudi v na 
vodotoku ob tabornem prostoru je menda prišlo 
do takšnih pregrad vodnih strug? Kaj 
zakonodaja pravi o tem in kdo jo mora izvajati?
- Urejanje vodotokov in njihovega odvodnega 
režima je v pristojnosti Agencije za okolje in 
prostor Ministrstva za okolje, prostor in energijo 
RS. Ta s pomočjo svojih območnih pisarn in 
upravljalcev vodnih območij (sedanjih
koncesionarjev) skrbi in zagotavlja izvajanje teh 
funkcij oz. dejavnosti seveda v okviru finančnih 
možnosti, ki se s časom stalno poslabšujejo.
Seveda so tu še ustrezne nadzorne službe
(inšpekcije), ki preverjajo skladnost izvajanja teh 
ukrepov na »terenu« z izdanimi upravnimi
dovoljenji in s predpisanimi tehničnimi pogoji.

PREKLETA ANKETA

STARA DREVESA, DOBRA SENCA
Če je soditi po rezultatih tokratnega glasovanja bralcev spletnih 
strani Mandrača je imela avtorica pisma o prehitrem zamenjavanju 
starih dreves z novimi kar prav. Ali pa se je naša okoljska 
zavest razvila do te mere, da ne zaupamo več niti strokovnjakom, 
saj so nas doslej že nekajkrat prepeljali žejne čez vodo. V 
uredništvu poznamo in cenimo strokovnega sodelavca izolske 
Komunale, ki je res kvalitetno preuredil izolske parke, toda 
ljudski glas pravi, da previdnost ni nikoli odveč. Zato ste kar v 
80 odstotkih podprli razmišljanje naše bralke, izvajalcem teh del 
pa naložili obvezo, da bodo še bolj premislili, ko se bodo lotevali 
odstranitve starih dreves našega mesta.

REZULTATI ANKETE

Se vam zdi, da se v Izoli s preveliko vnemo lotevamo zamenjave 
starih dreves z novimi?

Ja (80%)

Ne (20%)

Anketa odraža mnenja uporabnikov spletne strani vvmvv.inanrii.ic.com in ni namenjena 
raziskavi javnega mnenja.

Izola je že praznično okrašena, osvetljeni so tudi nekateri drugi 
deli mesta, vendar se zdi, da je kljub večjemu številu luči celotna 
okrasitev precej improvizirana. Ker je zelo mogoče, da je to le 
naša ocena vas v tokratni anketi na spletni strani 
www.mandrac.com. sprašujemo: Kako ste zadovoljni z 
letošnjo praznično okrasitvijo Izole?

Spletna stran Mandrača nastaja v sodelovanju c

www.izolanka.com
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Težave neveljavnih dokumentov

KARABIN)ERH NE POZNAJO MILOSTI
V teh dneh je blizu 250 izolskih voznikov domov prejelo dokaj nenavadno 
obvestilo v katerem jih izolska upravna enota oziroma oddelek za notranje 
zadeve opozarja, da jim je že oziroma jim bo v kratkem potekla veljavnost 
vozniškega dovoljenja. Takšne pozornosti oblasti seveda nismo ravno vajeni, 
zato smo načelnika oddelka za notranje zadeve pti izolski upravni enoti, 
Silva Škrbino, povprašali o povodih za takšno akcijo obveščanja občanov o 
tem, da imajo ali bodo kmalu imeli neveljaven dokument.
- Razloga sta najmanj dva, lahko bi rekli domač in tuji. Pri prvem gre za 
dejstvo, da je za vožnjo motornih vozil pač treba imeti veljavni dokument, 
povrhu vsega pa to lahko privede do velikih zapletov, če takšen dokument 
odkrijejo v tujini. Ampak, pojdimo po vrsti. Ministrstvo je pripravilo bazo 
podatkov o veljavnosti vozniških dovoljenj in to nam je bila osnova za 
pošiljanje omenjenih obvestil. Naš zakon o varnosti vcestnem prometu 
namreč določa kazen v višini 90 tisoč tolarjev za prekršek, če kdo vozi brez 
veljavnega vozniškega dovoljenja. Povrhu vsega pa izgubi lastnik takšnega 
dokumenta tudi 3 do 5 točk.
- V tujini, konkretno v Italiji pa so še strožji.
- Tudi pri njih je stopil vveljavo novi zakon o cestnem prometu, ki je 
izredno strog in rigorozen, tako da so imeli naši vozniki, ki so jih tam dobili 
z neveljavnim vozniškim dovoljenjem, velike težave. Najprej jih doleti nekaj 
sto eurov kazni, bili so primeri, ko so morali tam pustiti vozilo in ves 
postopek je potem šel preko konzularnega predstavništva in je lastnik 
vozniškega dovoljenja dobil ta svoj dokument nazaj čez mesec dni ali še 
dlje. V tem obdobju vozniku seveda ne moremo izdati drugega dovoljenja, 
saj mu ni bilo niti ukradeno niti izgubljeno ampak je nekje na poti iz ene 
države v drugo.
-Ali res tudi za takšen prekršek v Italiji lahko zaplenijo vozilo.
- V bistvu greza začasno zadržanje, dokler voznik ne uredi vsega potrebnega, 
naprimer plača kazen ali dobi drugega voznika, ki ima veljavni dokument, 
seveda pa za ta čas zaračunajo ležarino za avtomobil. Takšne primere smo že 
imeli, še več pa so jih zabeležili v sosednjem Kopru, kjer so tudi nekateri 
poklicni vozniki ostali brez možnosti za delo.

AKCIJSKA PONUDBA

(£► JO TTISIJL, OJF"

ZtMUUESTUIIE

'MiCHELNU

• Cena pnevmatik

-15%
* Brezplačna premontaža

Centriranje: 800 SIT/kom. (jeklena platišča) 
1000 SIT/kom. (ALU platišča)

Poleg zimskih pnevmatik nudi še strešne nosilce in 
nosilce za smuči proizvajalcev FARA in THULE, 
snežne verige, ...

VSE ZA VAŠE VOZILO NA ENEM MESTU

Tanja Mljač, vicekonzulka na slovenskem konzulatu v Trstu nam je s 
tem v zvezi povedala, da po novem zakonu o cestnem prometu zaseiba 
avtomobilov ne velja več, res pa je, da je treba vozilo spraviti pri njih 
če ni nikogar, ki bi ga peljal naprej. Če pa se zgodi, da dobijo voznika 
s pretečenim vozniškim dovoljenjem, sledi kazen v razponu od 137,55 
Eur do 550,20 Eur (126. člen), odvzem vozniškega dovoljenja ter 
negativne točke v skladu z zakonom. Mimogrede pa je opozorila še na 
to, da je pomembno, da si Slovenci, ki imajo dovoljenje za bivanje v 
Italiji v enem letu po prihodu v Italijo uredijo konverzijo vozniškega 
dovoljenja, sicer se šteje, kot da tega nimajo.___________________________

- Koliko je občanov, ki so že ali bodo v kratkem v prekršku?
- Govorimo o enem do dveh odstotkih občanov, ki so pozabili pravočasno 
podaljšati vozniško dovoljenje. Postopek za podaljšanje je zelo hiter in 
preprost, razen v primeru, če so kakšne omejitve. Največkrat gre tu za 
zdravstvene omejitve, drugače pa se podaljša vozniško dovoljenje do 80-tega 
leta starosti voznika.

Komandir izolske policijske postaje, Viktor Zinreih je povedal, da voznike, ki 
jim je poteklo vozniško dovoljenje obravnavajo kot da vozi brez vvozniškega 
dovoljenja in ga predlagajo sodniku za prekrške. Po njihovih izkušnjah pa 
sodnik za prekrške v takem primeru v glavnem izreče opozorilo. Če stranka 
v obdobju do obravnave pri sodniku za prekrške podaljša veljavnost tega 
dokumenta je skoraj zagotovo, da bo dobila le opozorilo. Mi se na take 
sklepe ne pritožujemo, čeprav bi imeli pravico, saj se nam zdi, da gre za 
neznaten prekršek in gre v veliki večini primerov res le za pozabljivost. 
Takšnih primerov ni ravno veliko, kakšnih deset na leto pa jih je le. Vtakem 
primeru seveda moramo prepovedati nadaljevanje vožnje, vendardandanes to 
ni več problem, saj se hitro najde rešitev za prevoz do doma, pa tudi mi 
smo to že nekajkrat opravili.

- Zdaj podaljšujemo vozniška dovoljenja, govori pa se, da bomo kmalu dobili 
nova, drugačna.
- Pripravljajo se spremembe tudi v zakonu o varnosti vcestnem prometu in 
spremembe so šele šle v proceduro, kaj se bo iz tega zgodilo pa je težko 
napovedovati. O tem, da bo novo vozniško podobno osebni oziroma bančni 
kartici sem tudi jaz bral le v časopisih, zato je treba počakati, da se konča ta 
zakonodajni postopek. Res pa je, da je predvideno, da bo sprememba 
obrazcev potekala sprotno in na željo posameznika, saj bodo določeno 
obdobje veljali tudi ti obrazci, ki ji zdaj podaljšujemo. Seveda je pri tem 
pomembno, da je dokument dobro ohranjen in v tem primeru ga le 
podaljšamo, sicer ga zamenjamo z novim, kar seveda nekaj stane.
- Vozniško dovoljenje je tudi identifikacijski dokument.
- Identifikacijski dokumenti so: osebna izkaznica, potni list, na našem 
območju še propustnica in vozniško dovoljenje ter orožni list. To so vse 
dokumenti s fotografijo in z njimi lahko opravijo organi identifikacijo 
lastnika. Dobro je vedeti, da osebna izkaznica in potni list nadomeščata tudi 
potrdilo o državljanstvu, vozniško dovoljenje, prepustnica in orožni list pa 
tega ne izkazujejo. Občan seveda mora imeti enega od teh dokumetov, lahko 
pa se sam odloči katerega od teh bo imel.
- Kako se je odločila večina Izolanov?
- Od začetka 98 do konec oktobra smo izdali 11.279 osebnih izkaznic, potnih 
listov pa je bilo po novem zakonu do konca oktobra izdanih 7.707. Največ je 
torej osebnih izkaznic, saj bo postala dokument za prestopanje vseh meja v 
evropski skupnosti povrhu vsega pa je še dvakrat cenejša od potnega lista in 
bolj praktična.
- Kakšen dokument pa je zdravstvena izkaznica?
- Ta nima nobene druge funkcije kot dokazilo o zdravstvenem zavarovanju.______
V letih 2002 in 2003 je bilo Izolanom odvzetih 71 vozniških dovoljenj, 
od tega je bil del teh odvzet zaradi prekoračitve določene meje 
prisotnosti alkohola, del pa zato, ker so odklonili ta preizkus, kar 
avtomatsko pomeni prekoračitev in odvzem dovoljenja. Postopek ki sledi 
je naslednji: Vozniško dovoljenje preneha veljati od trenutka, ko je bil 
izrečen ta sklep in ne od takrat, ko voznik odda vozniško v upravno 
enoto. Tudi če se voznik pritoži naprej je njegovo vozniško dovoljenje že 
neveljavno, saj velja datum, ko je dobil takšen sklep sodnika za 
prekrške. Tisti, ki jim je bilo dovoljenje odvzeto prvič lahko ponovno 
opravljajo izpit čez šest mesecev, če mu ga odvzamejo drugič ali tretjič 
pa lahko polaga vozniški izpit šele čez leto dni.
Po podatkih policije je izolski sodnik za prekrške izrekel celo zaporne 
kazni za štiri specialne povratnike, ki vztrajno vozijo kljub prepovedi in 
neveljavnosti njihovega dokumenta.

V Izoli imamo, po podatkih statističnega urada, okrog 8.400 vozil in približno 
8.700 voznikov z opravljenim vozniškim dovoljenjem, od tega je približno 250 
tistih, ki jih upravna enota zdaj opozarja, naj preverijo veljavnost svojega 
dokumenta. (MF)
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Požar v Ulici OF

REŠEVALI SO JIH TUDI Z LESTVIJO

^1

V ponedeljek zvečer smo bili v Livadah priče nesreči, ki bi po 
svoji izvedbi še najbolj sodila med načrtovane akcije civilne 
zaščite in gasilcev ob komaj končanem mesecu požarne 
varnosti, a je v resnici šlo kar zares in ob tem dogodku so se 
izvajalci in udeleženci naučili bistveno več kot ob vsakoletnih 
simuliranih akcijah reševanja in gašenja.
Zagorelo je nekaj pred polnočjo v kleti stanovanjskega bloka št. 14 

v ulici OF. Do petnadstropnega bloka v katerem stanuje 54 oseb 
je v slabih petih minutah prihitela prva policijska patrulja in 
poročala, da se je dim iz kleti že močno razširil. Na prosto so se 
tako prebili le posamezni stanovalci spodnjih stanovanj, drugi pa 
so se zatekli na balkone oziroma tesno zaprli stanovanjska vrata.

Gasilcem, ki so prišli 
na kraj s šestimi vozili 
so dostop ovirala 
parkirana osebna 
vozila tako, da so 
morali policisti po 
telefonu poklicati
občana, ki sta svoji 
vozili prestavila in 

intervencijo 
gasilcev. Po dveh urah 

napornega dela v 
izredno težkih razmerah so gasilci pogasili in prezračili stopnišče, 
da so lahko stanovalci prišli na prosto. Na kraj so prišli tudi 
reševalci prehospitalne enote in dežurna zdravnica 
Zdravstvenega doma Izola. Na srečo njihova pomoč ni bila 
potrebna saj ni bil nihče telesno poškodovan niti se ni nihče 
zastrupil z ogljikovim monoksidom, česar so se reševalci najbolj 
bali.
Povejmo še, da se je z ognjem borilo 10 poklicnih gasilcev iz 
Kopra in gasilec prostovoljne gasilske brigade iz Izole V celoti 
je pogorelo pet kleti, vzrok požara pa so takoj začeli iskati 
koprski kriminalisti.

1Etr-r^^Jrr^mmškni

KAMRO
PRIMERNO
DARILO?
Darilo, namenjeno dobremu počutju ali zdravju je vedno 
pravo darilo, gotovo bo lepo sprejeto in koristno 
uporabljeno. Nekaj idej ? Anatomski vzglavnik, masažna 
banjica za noge, inhalator, perilo moči (energija iz okolice 
naravnost v vaše telo), vodni filter (nič več nakupov vode v 
plastenkah), kozarci za pijačo proti stresu ali za hujšanje, 
merilnik krvnega tlaka, protibolečinski stimulator, brezkontaktni 
termometer za starše z malimi otroki, lučka iz kistalov kamene 
soli, relaksacijska in protistresna kozmetika.Ste odkrili pravo?

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje

Po neuradnih podatkih so namreč že gasilci posumili, da bi lahko 
požar bil podtaknjen, saj so odkrili kar tri žarišča požara na treh 
različnih koncih kleti, to pa so menda potrdile tudi dodatne 
preiskave policistov. Seveda ni mogoče z gotovostjo trditi, da je 
temu res tako, če pa je požar res bil podtaknjen ni jasno, kaj bi 
lahko bil povod za takšno dejanje. V igri so teze, da je vlomilec 
skušal za seboj zakriti sledi, lahko pa da se je tudi skušal 
maščevati komu od stanovalcev, čeprav se to zdi malo verjetno. 
Še najbolj verjetno pa je, da je šlo za navadno vandalsko dejanje, 
kakršnih je tudi v našem mestu vse več.
Damjan Barut, ki je v izolski 
občini zadolžen za področje 
Civilne zaščite je ob tem 
dogodku ponovno opozoril na 
nekatere pomanjkljivosti v 
samozaščitnem delovanju
občanov, posebej pa poudaril 
pomen varovanja oziroma 
zaklepanja skupnih prostorov v 
večstanovanjskih hišah. Ti prostori so še vedno velikokrat prosto 
dostopni komurkoli, v omenjenem primeru pa so bili povrhu vsega 
še tako založeni z vsem mogočim gorljivim materialom, da je 
bilo gašenje izredno težko. Tam je bilo vsega, od drv do različne 
plastuike, barv in lakov ter za povrhu vsega še plinskih jeklenk, 
ki jih je požar sicer dobro segrel a nobena ni eksplodirala. Če bi 
prišlo do eksplozije bi to seveda zelo spremenilo celotno gašenje 
in reševanje ljudi.
Tako pa so se nekateri iz nižjih nadstropij lahko umaknili na 
prosto, eno družino so morali izseliti po lestvah, tisti v višjih 
nadstropjih pa so šli na balkone oziroma so se zaprli v 
stanovanja. Panike v glavnem ni bilo z eno izjemo pri kateri so 
posredovali gasilci in poskrbeli za varnost stanovalca.
Posebej je opozoril na problem parkiranja avtomobilov, saj na 
tem območju nimajo zarisanih interventnih poti, stanovalci pa 
velikokrat parkirajo tudi na otočkih ob drevesih, kar je v tem 
primeru zelo oviralo dostop gasilcev z njihovo tehniko. Glede na 
to, da je v osnutku proračuna za naslednje leto varstvo pred 
požari dobilo nekaj več sredstev Barut verjame, da bodo lahko 
opravili zarisanje interventnih poti in na ta način zagotovili vsaj 
minimalne pogoje dela gasilcem, reševalcem in policistom. (DM)

OBUTA KOVAČEVA KOBILA
Popravilo fasade in strehe stavbe na 
Kristanovem trgu, kjer sicer zaseda tudi 
izolski občinski svet je te dni deležno 
pozornosti mimoidočih, delno tudi zato, ker 
so to fasado kazile številne klima naprave, 
ki pa jih tudi ta dela očitno ne bodo 
odpravila, saj so jih gradbince lepo 
zavarovali, da bodo še naorej vzgled vsem, 
ki brezobzirno montirajo te naprave na 
fasade hiš v starem mestu.
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December je praznični mesec ^

MIKLAVŽ GOTOVO ŽE PEČE PIŠKOTE
Tako je rekla naša mama, ko smo z balkona občudovali prelepe 
jesenske sončne zahode in je sonce pobarvalo nebo z živimi rdečimi 
in oranžnimi barvami ali z nežnimi lila in rožnatimi. Takrat sem si 
predstavljala velik šporget z belimi kahlicami, kakršnega je imela teta 
na Krasu in kjer je v pečici pekla slasten domač kruh. Kako pridejo 
ti piškotki do nas, nisem vedela, ampak na Miklavžev dan so vedno 
bili v košarici, kamor je mama položila še druge Miklavževe darove 
zame in za sestro: pomaranče, mandarine, orehe, rozine...pa kakšno 
igračko za povrh, ali pa kaj praktičnega, po navadi nogavice, 
rokavice, barvice ali zvezek, kar sva pač potrebovali. Tata pa ni 
pozabil priložiti v rdečo pentljo zavezani šibi, tako, v opomin in za 
izpraševanje vesti... Potem smo šli otroci v župnijsko dvorano gledat 
predstavo, kjer nas je pozdravil Miklavž v spremstvu angelov v belih 
oblačilih in črnih hudičkov z rdečimi jeziki in repi...Pa vse otroke je 
imel zapisane v debeli knjigi, pridne z zlatimi, poredne pa s črnimi 
črkami...
Šele kasneje sem izvedela, da je bil Miklavž pravzaprav sv. 
Nikolaj, ki je bil v 4. stoletju škof v mestu Mira v Mali Aziji. 
Danes je to turško mesto Demre O njegovem življenju ni prav 
veliko zgodovinskih podatkov, zato pa toliko več simpatičnih 
legend. Tako vedo strokovnjaki povedati, da se je rodil že malo 
priletnima staršema, ki sta otroka že dolgo pričakovala. Bila sta 
verna in usmiljena in sta čutila posebno ljubezen do revežev. 
Nikolaju sta zapustila lepo premoženje, a ga je razdal revežem, 
saj je želel biti darežljiv kot onadva. Postal je redovnik in kmalu 
tudi škof. Ker se je zavzemal za krščanstvo, so ga okrog leta 310 
prijeli in zaprli v ječo. Leta 325 je nastopil na znanem koncilu v 
Nikeji in na ohranjenih koncilskih listinah še lahko vidimo njegov 
podpis. Doživel je visoko starost in umrl okrog leta 350. Kot 
svetnika so ga začeli častiti kmalu po njegovi smrti.
Ker je bil za življenja znan po svoji dobrodelnosti, so se k njemu 
zatekali v vseh mogočih stiskah in potrebah. Postal je zavetnik 
mornarjev, brodarjev in splavarjev, ribičev in ladjarjev, romarjev in 
popotnikov, odvetnikov in sodnikov, gasilcev, mlinarjev, trgovcev, 
izdelovalcev gumbov in še mnogih drugih poklicev, poleg tega pa 
so se mu priporočale tudi device, tatovi, otroci, ujetniki in 
ministranti.
Različne legende pripovedujejo, da je sv. Nikolaj pomagal trem 
revnim dekletom, da so se lahko poročile, sicer bi bile prisiljene v 
suženjstvo ali v prostitucijo. Skozi okno jim je ponoči, ko so 
spale, vrgel tri kepe zlata. Odtod navada, da se za Miklavža 
otroke obdari z jabolki ali s pomarančami, te naj bi namreč 
ponazarjale tiste tri kepe zlata.
Sv. Nikolaj je med najbolj priljubljenimi svetniki Vzhodne Cerkve. 
V Sloveniji mu je posvečenih okrog 200 cerkva, po njem se 
imenujejo tudi nekateri kraji. Obhodi Miklavža s spremstvom na 
predvečer njegovega godu so se po Slovenskem razširili v 19. 
stoletju. Po drugi svetovni vojni, pravijo raziskovalci, je oblast 
pregnala Miklavža in iz Rusije pripeljala Dedka Mraza. In če 
lahko na kratko povzamemo njihove ugotovitve, je stvar taka, da 
je Miklavž odšel v Ameriko, kjer so ga vzeli za svojega, vendar so 
ga čisto po ameriško preoblikovali: namesto škofovske kape so 
mu nataknili rdečo kapuco z belim cofom in ga oblekli v rdeče 
oblačilo, spremenili njegove značajske lastnosti, nato pa ga 
izvozili nazaj k nam kot Božička.

* ' ^ t ^a*co 'marno zdaj kar tri decembrske
|1 vMjfl dobre može. Saj ne rečejo zastonj, da 

Kier se prepirata dva, tretji dobiček 
ima. Nihče seveda ne bi imel nič proti, 
če bi s tem zares kaj pridobili 
predvsem otroci. Tako pa lahko vsako 
leto znova opazujemo, da nekdanji 
ljudski običaji, povezani z verskimi 
prazniki, postajajo predvsem zlata jama 
za trgovce. Pa ne za tiste žene, ki jih 
vsak dan srečujemo v trgovinah in bi 
bile rade ob nedeljah doma z družino. 
Mogoče bi se mu morali vsi skupaj 

_ priporočiti, da nas reši pred potrošniško 
Slpja miselnostjo in v nas spet prebudi 

smisel za solidarnost in medsebojno 
pomoč, če že ne za ljubezen do bližnjega.
Saj ravno zaradi teh lastnosti je Miklavž postal tako priljubljen 
med ljudmi, posebno med otroci. Zanje pa vemo, da vidijo v 
srce in se pred njimi ni moč sprenevedati. (Špela Pahor)

MIKLAVŽ BO LETOS OSTAL NA TOPLEM
Zadnji dve zimi je Miklavž prišel v Izolo na saneh oziroma 
kočiji in se popeljal po staremu delu mesta ter obdaril otroke. 
Ker letos ne bo klasičnih prireditev na prostem (z izjemo 
silvestrovanja) bo ta navada žal odpadla, zato pa bo Miklavž 
zagotovo obiskal otroke v izolskem župnišču. Žal točnega 
programa njegovega obiska v uredništvo nismo prejeli.

^ S L TA
0.0.0.

PREMRLOVA 1, IZOLA
KABELSKA TELEVIZIJA

PONUJA

ZASTAVLJALNICA - MENJALNICA

_•. posojila

potovanjaCankarjev drevored 5.6310 kola 
tel.: 05 64010 90 

www.zniderj.com
POSOJILA NA OSNOVI ZASTAVE: ZLATA. VREDNOSTNIH PAPIRJEV. 

00. POKOJNINE, AVTOMOBILOV IN OSTALO.
UGODNE MENJAVE HITRO UGODNO 

Del. fes: od pon. do petke od 8. do IZ. ure in od 14.do 18.ura 
v sobota od 8. do 12. ure

V akciji "TELEMACH 2004" priključitev kabelskega interneta

že za neverjetnih 6,00 SIT
akcija velja do 15.02.2004

Informacije
ELTA d.o.o. / tel: 05 66 34 370 

Telemach d.o.o. / tel: 05 63 11 700 
e-mail: elta@elta.si ali primorska@telemach.si
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Jasna Marija Kogoj- uršulinka v v

SESTRA, KI VE O URSULINKAH CISTO VSE
Takšen je skupen naslov treh letošnjih adventnih predavanj, ki 
jih organizira Klub krščanskih izobražencev in so na 
programu vsak torek v decembru ob 19. uri v župniji sv. 
Marko na Markovcu.
Ta teden je Izolan dr. Slavko Samotorčan predstavil s. Jasno 
Marijo Kogoj, uršulinko, ki je od lani predstojnica uršulink v 
Izoli. Ker uršulinke delujejo v Izoli že več kot 25 let, je morda 
prav, da zapišemo nekaj vtisov z njenega predavanja, saj so sestre 
takorekoč naše someščanke. Ustanoviteljica reda, s. Angela Merici, 
je za edino poslanstvo reda, ki korenini v 16. stoletju, sicer 
označila »popolno darovanje, saj je v tej ljubezni oseba sposobna 
vsega«. Po tradiciji pa se ta red ukvarja predvsem s 
poučevanjem in vzgojo mladine. Danes so v izolskem samostanu 
štiri sestre: Anka, Fidelis, Jasna in Tatjana Ukvarjajo se 
predvsem s katehezo, poučevanjem, skrbjo za ostarele, otroke in 
mladino. S. Polona, ki je v Izoli preživela kar nekaj let, je lani 
odšla v misijone v Senegal
Kot je na predavanju sama povedala, je bila s. Jasna Marija 
Kogoj rojena v verni družini, kjer je mama kljub skromnosti, v 
kateri so živeli, poskrbela, da so otroci rasli v ljubezni in veselju, 
obdani z dobroto in skrbnostjo staršev. Oče je bil poštar in zelo 
dober mož. Po 23 km poti je prehodil na dan, ko je raznašal 
pošto ljudem v hribovske zaselke v okolici Ročinja. Ker so bili ti 
ljudje odrezani od sveta, saj telefonov ali radia takrat še niso 
imeli, so bili veseli njegovih obiskov. Predstavljal jim je vez s 
svetom, on pa je bil srečen, da jim je lahko prinašal novice. 
Vrata njihove hiše so bila vedno vsakomur odprta in oče je prav 
rad pomagal ljudem. Znal je tudi dajati injekcije in ker takrat v 
Ročinju še ni bilo ambulante, so ljudje včasih v vrsti čakali na 
njegovo pomoč.
Zaradi javnega izpovedovanja vere je tudi veliko pretrpel. Oče in 
mati sta bila prva, ki sta v njej prebudila ljubezen do vere. 
Potem je bil tu še domači župnik Vinko Kobal, ki ga prav gotovo 
pozna marsikdo med vami, saj je postal kar legendama osebnost. 
O njem je pred kratkim izšla debela knjiga, v kateri so spomine 
nanj zapisali njegovi farani in prijatelji od vsepovsod. Ukvarjal se 
je predvsem z mladino in mladim posvetil večino svojega časa, 
ljubezni in predanega dela. Profesorica slovenščine na gimnaziji, 
Lojzka Brus, je bila tudi med tistimi osebami, ki so nanjo 
močno vplivale s svojo predanostjo in delom za mlade.

VRTNARSTVO
/
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CEDRA”
d.o.o.

tel.: 641 - 82 - 27 
641 - 83 -17

PRODAJNA RAZSTAVA 
h ^ f V MESECU DECEMBRU

BOŽIČNIH IN 
NOVOLETNIH 

^ ARANŽMAJEV 
IN DEKORACIJ

odprto: pon. - pet. od 8.00 do 18.00 
sobota od 8.00 do 16.00

Tudi ona je veliko 
pretrpela zaradi vere. »To 
so bili ljudje, ob katerih 
sem se učila tiste ljubezni, 
ki se vsa daruje«, je 
skromno povedala s. Jasna, 
ki je že kot otrok hotela 
postati redovnica ali pa 
učiteljica. Ker je vedela, da 
učiteljice ne smejo v 
cerkev, je po končani 
gimnaziji vstopila k 
uršulinkam. Pot pa jo je 

vseeno pripeljala tudi do pedagoškega poklica. Najprej je opravila 
noviciat v Varaždinu, nato je študirala na Katehetskem institutu 
pri Rimokatoliški bogoslovni fakulteti v Zagrebu, nato pa na 
Teološki fakulteti v Ljubljani, kjer je leta 1975 diplomirala. Štiri 
leta je delovala v Desklah in pri delu z mladimi sodelovala tudi 
z Vinkom Kobalom. Leta 1978 je prišla kot predstojnica v Izolo. 
Dr. Samotorčan se je spominja kot žene z izrednim posluhom za 
mlade, ki jih je znala tudi prav usmeriti. Pa tudi vzgojiteljica iz 
izolske Gostinske šole se spominja, kako so učiteljice k
uršulinkam pošiljale svoje dijakinje in dijake na inštrukcije. 
Uršulinke so bile namreč med ljudmi vedno znane kot zelo 
izobražene redovnice.
Kmalu je s. Jasna na Teološki fakulteti zagovarjala magistrsko 
nalogo Zgodovina uršulinskega reda v Sloveniji Nalogo je 
potem priredila in jo z naslovom Uršulinke na Slovenskem izdala 
tudi kot knjigo. Za eno leto je odpotovala v Pariz in
izpopolnjevala svoje znanje francoščine. Nato je pet let na 
Teološko pastoralni šoli predavala Zgodovino Cerkve in obenem 
delala kot arhivarka v Nadškofijskem arhivu. Leta 1990 jo je 
vrhovna predstojnica poklicala v Rim, kjer je s. Jasna v arhivu 
uršulink Rimske unije raziskovala zgodovino začetkov te unije. 
Njena knjiga Rimska unija uršulink, v kateri je predstavila 
rezultate svoje raziskave, je izšla najprej v francoščini, nato pa 
tudi v slovenščini
Leta 2000, ko se je vrnila v Ljubljano, je zasnovala in
sodelovala pri postavitvi pregledne razstave Rimska unija 
uršulink - včeraj, danes, jutri. Poleg knjig je objavila tudi
številne strokovne prispevke v revijah in predavala na 
simpozijih v Rimu, mestih nekdanje Jugoslavije in drugod. Dr. 
Samotorčan jo je predstavil z besedami: »Žena globoke, trdne 
vere, katehistinja z dušo in srcem, žena vajena iskrenega 
poslušanja, svetovalka z izrednim čutom za človeka, ponižna, 
skromna. Od nje ne boste slišali besed samohvale, ravno 
nasprotno, neprestano opozarja na svojo majhnost. Njeno 
življenje je življenje, ki se podarja. Gori, razsvetljuje, ogreva in 
se razdaja. Brez velikih besed, brez blišča in pompa.« In res, 
tudi vrtnico, ki jo je ob zaključku predavanja dobila v dar, je 
podarila markovškemu župniku »za pred tabernakelj«. Prav tako 
svojega predavanja ni začela s pripovedovanjem o sebi, pač pa 
z razmišljanjem o »daru uboge vdove« iz evangelija po Luku in 
ga zaključila z besedami: »Moj poklic je čisti božji dar. Redovnik 
ali redovnica je lahko nekdo, ki je okusil, da je vse kar ima, 
čisti božji dar. Potem čuti, da mora to ljubezen povrniti s tem, 
da se popolnoma razda.«
Naslednji torek bo gost večera g. Imre Jerebic, sodelavec Karitas. 
Skupaj z ženo sta ustanovila prvi materinski dom v Sloveniji 
Vodi tudi zavod Pelikaa Zavod izvaja program varstva mater, ki 
prihajajo po pomoč zaradi nasilja v družini ali drugih socialnih 
stisk. Nato bo še en teden kasneje gostja g. Rožana Koštial. 
Spregovorila bo o ljubezni, ki se podarja v preizkušnjah. (Š.P.) 
fotografija ni v neposredni zvezi s prispevkom
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Nogomet 
2 SNL
MNK IZOLA ARGETA - DRAVINJA 0:4
(0:11
IZOLA - Mestni stadion, gledalcev 
150, sodnik Glažar (Ptuj) 6.5,
Strelci: 0:1 - Vodopivec (4), 0:2- 
Vodopivec (67), 0:3 - Hodžar (80),
0:4 Adam (83).
MNK IZOLA ARGETA: Rupnik 7,
Zupančič 5 (od 45. Božič 6),
Šabič 5 (od 57. Treskavica-) ,
Ružnič 6, Čavar 7 (od 76. Hanc 
-), Franetič 7, Ulemek 6, Radovac 
6.5, Klariča 6, Maletič 5, Dobrin 
5.
Rumeni karton: Radovac,
Treskavica
Izolska enajsterica se je od svojih 
gledalcev po koncu jesenskega dela 
poslovila s hudim porazom. Glede 
na težave pri sestavi moštva (od 
standardnih igralcev sta manjkala 
Dečal in Malikovič) so v izolskem 
taboru vedeli, da tekma s 
favorizirano Dravinjo ne bo lahka.
Nihče pa ni pričakoval takšnega 
izida, kot tudi ne zadetka na 
začetku srečanja. Domači igralci so 
v prepričanju, da gre za 
prepovedani položaj obstali, to pa 
je izkoristil gostujoči kapetan 
Vodopivec.
Vse do konca polčasa smo videli 
več poskusov izolskih nogometašev 
za izenačenje. Največjo priložnost 
so imeli, ko je po izvedenem kotu KlarlC3 z 
bližine streljal z močnim volejem, a žal 
mimo gola. Gostje po vodilnem zadetku niso 
imeli nobenih priložnosti za gol vse do 
konca prvega dela, a je Rupnik dvakrat 
uspešno ubranil svoja vrata.
V nadaljevanju bi lahko Izolani že v prvih 
minutah izenačili. MalfitiČ je lepo posredoval 
Dobrimi, a je bil ta z glavo za malo netočen. 
Modrobeli so stopnjevali z napadi, Klariča je 
zadel tudi prečnik, a žoga nikakor ni hotela 
v gol Dravinje. Gostje so bili nevarni zlasti 
iz hitrih protinapadov. Nekajkrat se je z 
odličnimi obrambami izkazal vratar Rupnik, 
ki pa je bil pri preostalih zadetkih spričo 
napak svojih soigralcev povsem nemočen. 
Najprej je dvojno vodstvo Dravinje dosegel 
strelec prvega zadetka. To je vplivalo na igro 
domačih, ki so proti koncu tekme delali vse 
več napak v obrambi, tako da so gostje 
brez težav še dvakrat zatresli izolsko mrežo.

Trener Marjan Kovačič je po tekmi dejal: 
Moram reči, da sem se bal tega srečanja, 
kajti igrali smo brez Bečaja, ki nam veliko 
pomeni veliko v vezni liniji, poleg tega pa 
tudi nisem imel veliko izkušenih igralcev na 
razpolago. Tudi na klopi ni bilo ravno 
zanesljivih igralcev in to trenutno stanje v 
ekipi se je seveda odrazilo tudi na igrišču. 
Škoda, da nas je presenetil prvi gol, saj bi 
se morda tekma drugače razpletla.

3. SNL
KORTElANOM ZMAGA S 3:0
V Šempasu bi morala biti v nedeljo odigrana 
preložena tekma tretje SNL zahod med 
Vodicami in Avtoplusom Kortami, vendar so 
gostitelji sporočili, da srečanja ne bodo 
odigrali, ker zaradi poškodb in odsotnosti 
igralcev ne morejo sestaviti ekipe. Tako bo 
pristojna komisija srečanje najbrž registrirala 
z rezultatom 3:0 v korist Kortežanov, ki se 
bodo na ta način še bolj približali vrhu 
prvenstvene lestvice.

Odboika 
2. DOL-ženske:
zaenkrat še na drugem mestu
Interval A Izola - Domet Zreče 
3:0 (25:19,25:13,25:18]
INTERVAL A IZOLA: L. Kolar, 
N. Stanič, N. Bošnjak, S. Raspor, 
M. Pešič, D. Gluvajič, J. Pešič, U. 
Bandelj, A. Čuturič, U. Čeklič.
Čeprav so vsi v izolskem taboru 
pričakovali težkega nasprotnika in 
torej hud boj, se je izkazalo 
povsem drugače. Gostje so se 
predstavile kot povsem povprečna 
ekipa, katerim niti močna 
vzpodbuda svojih navijačev s 
tribun ni pomagala. Res pa je 
tudi, da so izolska dekleta igrajo 
vse boljše, so optimistično 
razpoložene in tako s sedmo 
zaporedno zmago nadaljujejo svoj 
zmagoviti pohod.
Izolanke so tekmo začele odločno 
in povedle z 20:11. Trener P6ŠIČ 
je zatem na nabiranje izkušenj v 
igro poslal mlajše, ki so zanesljivo 
pridobile prvi niz. Tudi v 
preostalih dveh domačinke niso 
imele težkega dela, tako da so v 
igro lahko vnašale tudi več 
kombinatorike kot sicer.
Toda - če sta se od predvidenih 
štirih težkih tekmecev prva dva 
(Tabor in Comet) izkazala za lažja, 
zagotovo v naslednjem kolu ne bo 
tako. Izolanke namreč v soboto 

odhajajo na gostovanje k še neporaženi 
prvouvrščeni ekipi Evi Vltal. Naša dekleta 
obljubljajo v Ljubljani oster boj in verjamemo, 
da bodo tudi tokrat dale vse od sebe. Z 
izjemo prvega kola so z vseh ostalih 
gostovanj prinašale točke in seveda držimo 
pesti, da bo tako tudi tokrat. (Branko Vuga)

Nogomet-mlajše selekcije 
Primorska mladinska liga
Mladinci Avtoplusa iz Kort so ob polovici 
prvenstva na skromnem devetem mestu z dvema 
zmagama in sedmimi poraziter enim 
neodločenim rezultatom, tako da jih čaka 
naporen spomladanski del, če se želijo odlepiti 
od dna.
0-14 MNZ Koper
Povsem drugače igrajo v kategoiriji pod 14 let, 
kjer so Kortežani drugi s tremi točkami 
zaostanka za Pirančani.
0-12 MNZ Koper
Mlajši dečki Izole (pod 12 let), ki nastopajo v 
tem zanimivem tekmovanju so ob koncu prvega 
dela zasedli osmo mesto in so v sredini 
prvenstvene lestvice.

/ POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Zmaga v primorskem derbiju je Izolane 
pripeljala pod sam vrh lestvice. Ajdovci so 
točke res težko pustili, vendar so le v 
drugem polčasu resneje zapretili. Pri Izolanih 
so tokrat vsi igralci imeli »srečne« roke in

zadeli, sam potek igre pa ima še vedno nekaj 
klasike. Morda, nekaj draži je tudi v tem, 
toda gledalcem toliko adrenelina lahko škodi. 
Sicer pa je bil konec tedna uspešen za vse 
ekipe. Mldinska ekipa je gostila vrstnike iz 
Ormoža, zmaga, toda kakšna. Brez 
pretiravanja, razlika devetih golov je 
premalo.Sindrom ali kaj drugega, prilžnost, da 
bi nasprotnika »potolkli« so prelahko izpustili. 
Verjamem, da igralci ne vodijo evidence, 
vendar se je že neštetokrat zalomilo zaradi 
razmerja v prejetih in danih golih. Ekipa 
kadetov nadaljuje pohod proti finanlnim 
bojem. Tudi oslabljeni , nasprotnikom ne 
prepuščajo točk. Nekaj drugačne miselnosti, 
predvsem pa volja. Še dve koli sta ostali, 
nato počitnice, vmes še evropsko prvenstvo.

Rokometa bo še preveč, pri sosedih pa še 
žensko svetovno prvenstvo. Kar nekaj 
okoliščin v slovenskem športnem prostoru je 
rokometu »dovolilo«, da prevzame vodilno 
vlogo. Naše ekipe postajajo »nekdo« tudi v 
širšem prostoru, morebitne uvrstitve na 
olimpijske igre bi stvari samo še dopolnile. 
Nekoliko manj se sliši o rokometnih 
sodnikih, vendar naši pari kar pridno sodijo 
po svetu. Ena kvaliteta potegne drugo, tu so 
tudi igralci kateri nastopajo v tujih klubih. 
Dobri argumentiramo nadgrajevati je 
potrebno. Ce bo še dovolj sredstev, potem 
pa...

www.goldenindex.com
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Rokomet 
2. DRL-moški
Istrabenz plini:A]dovščina 29:21 (14:11)
V primorskem derbiju druge lige so izolski rokometaši zanesljivo 
osvojili novi dve točki, saj so premagali Ajdovščino za osem 
zadetkov. Izolani so vodili skozi vso tekmo, Ajdovci pa so nekoliko 
bolje zaigrali v prvi polovici drugega polčasa, ko so se približali na 
vsega gol zaostanka. Vendar so proti koncu tekme domačini spet 
pritisnili na plin in zanesljivo zmagali.
Pri Izdanih je bil najučinkovitejši MatlOŽ MllhO Z 9 flOli, pri Ajdovcih 
pa so po štirikrat zadeli Lipovž, Koron in Rustja. Na lestvici, vodijo 
Cerklje (16 točk), Izolani pa so četrti z 12 - timi točkami.

Kadeti
RDIZOLA:RK AJDOVŠČINA 39:22
Kadeti so ponovno dokazali, da na primorskem nimajo prave 
konkurence. Tokrat so potokli goste iz Ajdovščine, ki so v Izolo 
prispeli le s sedmimi igralci, ki niso bili kos razpoloženim 
domačinom. Ti so tekmo odigrali v okrnjeni zasedbi, saj sta bila 
zaradi prepovedi igranja odsotna brata Srabotič, zaradi poškodb pa 
bosta še nekaj časa z igrišč odsotna čllK in Gomezeli, katerega je na 
mestu kapetana nadomestillvančič.
Pa pojdimo k tekmi. Naši so začeli odločno in predvsem na krilih 
Jurmana polnili mrežo Ajdovcev. V 6. minuti so naši vodili že za 5 
zadetkov, ob polčasu pa se je razlika podvojila. Tekma je bila tako 
praktično že odločena. Trener domačih, MiČOViČ je v drugem polčasu 
dal priložnost vsem igralcem, tudi trem starejšim dečkom, ki so 
debitirali v kadetskem dresu. V drugem polčasu sta svoje k zmagi 
dodala šeKleva in Čebulj, skoraj vse kar je šlo mimo obrambe pa sta 
ubranila vratarjačult in Dedič.
Za Izolo so igrali: Igor Čuk, David Ivančič 4, Rok Jurman 13, Amel 
Redžič 1, Ivan Markovič, lan Radojkovič, Matjaž Piantoni Zeger, Matjaž 
Kljun, Tilen Slama 1, Primož Rlatrnik 1, Marko Cvetkovič 2, Matej Kleva 
7, Matic Čebulj 10, Jasmin Dedič

Jadranje
OLIMPIKOVI OPTIMISTI ŠIBAJO
Mladi jadralci razreda optimist so konec prejšnjegatedna tekmovali na 
regati v Lovranu. Skupaj je nastopilo 99 jadralcev iz Hrvaške, 
Poljske in Slovenije, v močni konkurenci pa je Simon LaganlS z 
enakim številom točk kot Poljak Zieminski osvojil drugo mesto, saj 
je bil v zadnji regati mesto za Poljakom. Zelo dobro so vozili tudi 
vsi ostali iz te perspektivne izolske ekipe, saj je bil Ren Kaligarič 
osemnajsti, Klas Kaligarič 23-ti, Jakob Perne 25-ti,Nejc Dolinšek 30-ti, 
Jan Dolšak Tomažič 44-ti,Gal Švare 51 -ti inMartin Miletič 75-ti.
Ta konec tedna bodo številni slovenski in tudi izolski jadralci 
sodelovali na tradicionalni in izredno močni regati v Pulju.

Kegljanje 
1. A ženska liga
lzola:Konstruktor 2:6 (2916:3024)
Kegljačice Izole so jesenski del prvoligaškega tekmovanja končale 
brez dosežene zmage ali neodločenega rezultata, s serijo desetih 
porazov in razliko 9:71 v dobljenih igrah. Glede na pokazano in 
položaj na lestvici je upanja v spomladansko rešitev pred izpadom 
zelo malo.

Košarka
Rezultati 2. kola KOŠARKARSKE OBALNE LIGE za letnike 91 
/92, ki je bila odigrana 29. 11. 03 na OŠ. A. Ukmar (Markovec 
KP).
Piran : D. Bordon 25 : 30 
Prade : Lucija 46 : 30
A. Ukmar: Izola 33 : 16 
JP-V: Lucija 46 : 34
A. Ukmar: D. Bordon 21 : 36

Šah . x .
V petek 12. Decembra ob 18. Uri bo v prostorih Šahovskega društva 
Izola (stara italijanska šola) drugo ekipno prvenstvo obale v 
hitropoteznem šahu. Na tekmovanju lahko nastopi poljubno število 
ekip, najboljše pa čakajo priznanja in pokali. Informacije na tel. 031 
551 450

Namizni tenis-I.SNTL 
Arrigoni: Edigs - Mengeš 6:4
V zadnjem krogu jesenskega dela prvenstva , so članice Arrigonija 
nastopile doma proti Edigsu. Sama tekma je bila zelo izenačena. 
Tako je do igre dvojic bil rezultat 3:3. V dvojicah so Izolanke 
zmagale zelo tesno 3/2, od tega dva niza 15:13. Nato je sledil 
dvoboj RahOtinOVe proti Lužarjevi, kjer je Kristina z odlično igro 
zmagala s 3:1. Ob koncu dvoboja je nato eno tekmo zmagal Edigs 
in eno Arrigoni, tako da je bil končni izid 6:4 za doamčinke. 
Nedvomno je bila igralka dvoboja, s tremi posamičnimi zmagami, 
(riStina Rahotin, ki je bila tudi tokrat odlično razpoložena. Po eno 
zmago sta prispevali Erika JaUŠCVSC In Petra Kukovec ter par 
Rahotin-Jausevac
Ekipa Arrigonija bo tako prezimila na 5.mestu, za kar gredo čestitke 
vsem igralkam.

fatoričevibron
V nedeljo je v telovadnici osnovne šole Livade v Izoli potekal ILodprti 
turnir RSlovenije za kadete in kadetinje. Na turnirju je nastopilo 140 
tekmovalcev in tekmovalk Iz vse države. Najbolj uspešna ph 
Arrigoniju je bila tokrat Kristin FatOriČ, ki je izgubila šele v polfinalu 
jroti Fajmut iz Fužinarja. Med šestnajst se je pri kadetinjah uvrstila 
Alenka Ačimovič, ki je v osmini finala izgubila proti Kraljevi iz 
Iskre Avtoelektrike. Pri kadetih se je med šestnajs uvrstil Simon 
Frank, ki je osmerico zgrešil zaradi izgubljenega boja z Novakom z 
Jesenic. Podoben rezultat je dosegel tudi ”
Gregor Vukovič, v osmini finala je moral 
priznati premoč Kraserju iz Mute. Ostali 
se iz predtekmovalnih skupin niso uvrstili 
na glavni del turnirja.
Rezultati so bili nekoliko pod 
pričakovanji, saj bi realno morali doseči 
vsaj še dve uvrstitvi med 8 najboljših.
Vsekakor bo treba izboljšati treninge, da 
bomo v odločilnih trenutkih igrali bolj 
zbrano in z manj treme, 
ob koncu velja omeniti, da je bil turnir 
odlično organiziran, za kar gre zahvala 
vserm članom kluba, staršem in ostalim, 
ki so po svojih močeh sodelovali pri 
organizaciji.

NAJ ŠPORTNIKI PRIMORSKE
Sredi decembra, natančneje 18. Decembra, bodo v Pivki razglasili 
najboljše primorske športnike za leto 2003. Med nominiranci so tudi 
štirje Izolani in sicer jadralca Vasilij Žbogar in Vesna Dekleva (v 
posadki s Klaro Maučec) ter veslač Bine Pišlar in veslačica Majda 
Jerman. Med ekipami tokrat ni nobenega moštva iz našega mesta.

NAJPOPULARNEJŠI ŠPORTNIK PRIMORSKE
Izolani smo kar dobro zastopani tudi v sorodni akciji Primorskih 
novic v kateri bralci izbirajo najpopularnejšega športnika in trenerja. 
Med športniki je Bine Pišlar treji, Sašo Popovič pa peti, pri

IZOLA / Ljubljanska 51 /JaL 6418-0j

URNIK
pon-pet od 17.00 do 22.00 
sobote in nedelje od 18.00 do 21.00

v.

NAJUGODNEJŠE CENE NA OBALI
---

Obiščite nas na LJUBLJANSKI 51 v Izoli / telefon 641 80 42
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STOJI UČILNA ZIDANA
Tako bi lahko poimenovali razstavo ob 60. letnici obnovitve 
slovenskega šolstva v Istri, ki je nekako tihoma spolzela skozi 
jesenske dneve preteklega tedna.
Mala dvorana v kulturnem domu je tokrat že drugič v dveh letih 
gostila razstavo, ki so jo pripravili v Združenju borcev Izola.
V lanskem letu je bilo razstavljeno bogato gradivo v tej 
borčevski-veteranski organizaciji, vse od njene ustanovitve do 
danes, vendar pa ni bilo razstavljenega gradiva v partizanskem 
šolstvu v letih nacifašistične okupacije Primorske. Za letošnjo 
razstavo je bilo zbranega in razstavljenega (knjižni, slikovni in 
pisni fond) veliko gradiva, ki se nanaša na slovensko šolstvo od 
časov Avstroogrske monarhije pa do obnove šolstva po 1945. 
letu.
Na otvoritvi razstave, ki so se jo udeležili tudi vabljeni gostje iz 
koprske in piranske občine je zgodovinarka, ga. Nada Morato, 
poleg pojasnil posameznim obdobjem šolstva ,dodala še lastne 
izkušnje, ki jih je imela kot partizanska učiteljica.
Njeno zanimivo pripovedovanje je posebej navdušilo 
osnovnošolce, ki so z odprtimi usti požirali vsako njeno besedo.. 
Očitno je bilo, da je tudi zgodovina o razvoju šolstva zanimiva , 
še posebej, če je primemo prikazana in obrazložena.
Žal pa razstava ni bila dovolj zanimiva za novinarje, kar seveda 
lahko obžalujejo. Imeli bi priložnost videti in poročati o delu 
zgodovine, ki ni prav posebno pogosto deležen javne obravnave 
in prisluhniti zanimivemu kulturnemu programu, ki so ga priredili 
učenci OŠ Vojke Šmuc in OŠ z italijanskim učnim jezikom, 
učenci Glasbene šole iz Izole in umetniške glasbene šole iz 
Kopra.
Organizator se še posebej zahvaljuje za sodelovanje vsem sedmim 
še živečim partizanskim učiteljicam z ga. Nado Morato, ki je 
razstavo uredila in organizirala kulturni program ob otvoritvi 
razstave.

Zoran Kosmina

AP0LL0N1U KOCJANČIČEVA NAGRADA
V gledališču Tartini v Piranu so danes zvečer, županija občine 
Piran Vojka Štular, občine Izola Breda Pečan ter župan MOK 
Boris Popovič podelili letošnje priznanje z nagrado za posebne 
dosežke pri oblikovanju identitete Istre akademskemu slikarju 
ZVESTU APOLLONIU. Prireditev je z istrsko ljudsko glasbo 
popestrila skupina VRUJA
Zvest Apollonio se je rodil 15. maja 1935 v Bertokih pri Kopru. 
Na Akademiji za upodabljajočo umetnost je študiral pri Božidarju 
Jakcu, Riku Debenjaku, Mariju Preglju in Gabrijelu Stupici, 
pri katerem je tudi končal slikarsko specialko. Leta 1972 je kot 
zunanji sodelavec začel 
predavati na akademiji o 
tehniki sitotiska, kasneje je 
postal predstojnik
grafičnega oddelka in 
prodekan na ALU, 
sedemanjst let je predaval 
grafiko na akademiji itd.

HORIZONT KLUB
HALO! SO TAM HALO?
V sredo zvečer so v klubu Horizont pod Belvederjem predstavili 
novo zgoščenko nekdaj zelo obetavne skupine Halo. Pravzaprav je 
šlo za superskupino starih mačkov, ki so nosili zgodovino 
nekdanjih Kameleonov, Prizme, Bazarja in še koga. Tuljo Furlanič, 
Danilo Kocjančič, Jadran Ogrin, Zdenko Cotič in Marino Legovič 
so ob pomoči prijateljev, med katerimi sta bili takrat tudi 
nadebudni pevki Tinkara 
Kovač in Lara Banica, v 
izolskem kulturnem domu 
predstavili svoj prvi album 
Anita ni nikoli...
Koncert je tistega davnega 
leta 1997 posnel tudi 
Radio Koper in ob 
poslušanju posnetkov so 
družno ugotovili, da gre 
za dogodek vreden zapisa 
na cedejki. Tako je z 
nekaj malega
masteriziranja nastala 
zgoščenka, ki bi jo 
pravzaprav moral imeti 
doma vsak primorski 
diskofil, saj so na njej same uspešnice, od Anite do Grete, 
Geronima, Ležim, Zunaj nekaj pada, Amerika in tako naprej. 
Srečanje v klubu Horizont je bilo prijetno in polno spominov, 
podkrepljeno s projekcijo njihovega nastopa na televizijski sobotni 
noči.

SHOTO KLUB
BLIŠČ DOMAČIH 

BENDOV
So bendi, ki so rojeni pod nesrečno 
zvezdo. Pred časom je benda iz Trsta in 
Gorice ustavilo deževje, tokrat pa 
bolezni. In vendar smo v soboto v Shoto 
klubu imeli kaj slišati. Mednarodno zasedbo je zastopala tržaška 
skupina UP TODAY, ki je bila sicer predvidena za ogrevanje a je 
morala prevzeti vlogo gostujočega benda.
Zato pa so toliko bolj presenetili in navdušili domači WEJN & 
THE GENZIS (beri: Grosek, Matavulj, Poljak), ki so razkrili to 
kar "na skrito" vadijo že kar nekaj časa. Tokrat so bili postavljeni 
pred dejstvo, da umika ni in njihov nastop je potrdil, da imajo 
izvrsten material in lahko prevzamejo tudi breme glavne skupine.

Shoto klub vabi na največji slovenski
rock'n'roll koncert!

RES NULLIUS (velenje)
sobota, 6.12.2003 ob 21.30

Dolg opis v soboto 06.12. nas bodo s svojimi rock'n'roll vižami 
zabavali velenjski res nullius. skupina, ki ne potrebuje posebne 
predstavitve, deluje že od davnega 1991 leta in v teh 12 letih so 
izdali že kopico albumov, nastopali po odrih cele bivše SFRJ s 
skupinami, kot so partibrejkers, nova mob, majke...posneli glasbo 
za celovečerca...nekako | 
naredili so skoraj vse, kar 
se z rock'n'roll-om v 
Sloveniji da nareditL.v 
shoto klub pridejo v sklopu 
predstavitvene turneje i 
novi album...

prispevek za bend bo že 
klasičnih 500 sit



Četrtek, 4.12. ob 19.00 Kulturni dom
Območna izpostava JSKD Izola in Kulturni center Izola 

vabita na plesno prireditev Plesne skupine Metulj

STOPIME ZA MENOJ

Kot gostje večera bodo nastopile plesalke Plesnega studia LAI iz Izole. 
VSTOP PROST.

Petek, 5. decembra ob 20.00 Kulturni dom
Primorsko dramsko gledališče Nova Gorica

Luigi Pirandello SEMINCE Režija: Zvone Šedlbauer
Igrajo : Danijel Malalan, Janez Starina, Lara P. Jankovič,Alida Bevk, Ana Facchini, 

Nevenka Vrančič, Dragica Kokot, Marjuta Slamič, Helena Peršuh .... Radoživa, 
polnokrvna »kmečka igra« v primorskem narečju, ki oživlja ozračje vaškega 
življenja z odličnim Malalanom, zabavljačem in zapeljivcem, ki z energičnim 

nastopom vseskozi obvladuje oder...
Vstopnina : v predprodaji 2.200 SIT, upokojenci, študentje 2.000 SIT, na dan predstave 

2.500 SIT, upokojenci študentje 2.200 SIT.

Sobota, 6. decembra ob 20.00 Kulturni dom

BRIZANI PROJECT „ e,„oja2Z
Skupino AMALA, sestavljajo profesionalni glasbeniki, ki ohranjajo in nadaljujejo 
bogato romsko dediščino in jo predstavljajo na modernejši način. Sodobna romska 

glasba, ki se in se tudi mora spogledovati z drugimi stili glasbe, v nocojšnjem večeru 
bo to latino in etno pop. Obeta se nam večer kvalitetne in visoko profesionalne 

glasbe z vročimi ritmi za uvod v najdaljši mesec v letu !
Vstopnina: 1.500 SIT

Četrtek, 11. decembra ob 19.00 Kulturni dom
Kulturni center Izola in krožek »Svet v dlaneh« -MKI 

Vas vabita na potopisno predavanje ob diapozitivih.. 
Gost večera bo Marjan Žiberna, popotnik in pisec,

ki nas bo popeljal po južnem delu ZDA.
Vstopnine ni!

Sobota, 13. decembra ob 16.00 in 19.30 Kulturni dom

TITTV DANCE, akrobatski rock n roli
Vstopnina : celodnevna 2.000 SIT, ob 16.00 ali 19.30 1.600 SIT, otroci 600 SIT. 

Vstopnice bodo na voljo na blagajni Kulturnega doma od 15.00 ure dalje.

CETOMNKE M MMZIOLIJEVEM TRGE
Natančneje v nekdanji papirnici Graffit bodo v sklopu prazničnih 
prireditev članice in člani društva Cetore pripravili ponudbo svojih 
značilnih izdelkov.
Tako kot doslej bodo ponudili različne ročne izdelke, od spominkov do 
daril, specialitete domače kuhinje in domače vino, žganje in še nekatere 
druge specialitete. Praznična trgovinica bo odprta od 8. do 15. decembra.

MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Oddelek za otroke in mladino vabi

otroke od četrtega do šestega leta na uro pravljic, 
ki bo v torek, 9. decembra ob 17. uri,

v pravljični sobi v prostoru starega italijanskega vrtca, Drevored 1. maja 9.

Prisluhnili bomo pravljici oCUDEZNI ZVEZDICI
kije prišla z neba, da bi svetila ljudem in jih osrečevala... Tudi igrali se bomo, peli, 

risali in izdelovali praznične voščilnice za naše mame in očete, babice in dedke, tete'in 
strice. Mame in otroci, s seboj prinesite copate in copatke!

KINO ODEON - Art kino
112, ob 18.30 ART KINO-April 

ob 20.30 ART KINO- Gin in čokolada
5.12. ob 18.00 Podli fantje 2 Režija: Michael 8ay Akcijski triler 

ob 20.30 ARTKINO-Gin in čokolada
6.12.ob 18.00 Podli fantje 2 

ob 20.30 ART KINO- Gin in čokolada
7J2.obl8.30 Mali vohuni 3D: Konec igre Režija: Robert Rodriguez 

ob 20.30 Podli fantje 2
8.12. ob 18.30 Mali vohuni 3D: Konec igre

ob 20.30 ART KINO - Ciklus novega svetovnega filma Durian durian režija FruitChan
9.12. ob 18.30 Mali vohuni 3D: Konec igre

ob 20 JO ART KINO - Kinotečni program Neznana koda Režija in scenarij: Michael Haneke
10.12. ob 18.00 ART KINO - Neznana koda

ob 20.30 ART KINO - Laurel Canyon Režija: Lisa Cholodenko 
Igrajo: Frances McDormand, Christian Bale, Kate Beckinsale, Alessandro Nivola, Natascha NcElhone

11.12. ob 18.00 ART KINO - Neznana koda 
ob 20.30 ART KINO-Laurel Canyon

Galerija Krka - Zdravilišče Strunjan
razstava slik izolskega slikarja :>ffl

Dušan -
Fabič

galerija
INSULA
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

VOJKO TOMINC
»Overstep«

galerija ALGA
Od četrtka, 4. decembra dalje bo v galeriji ALGA 
razstava drobnih okrasnih predmetov

BORZA ZNANJA IZOLA 
MATIČNA KNJIŽNICA IZOLA
Ul. Oktobrskerevol.l, 6310 IZOLA 
e-mail: izola@bor7aznanja.mss.cdus.si 
vsak delavnik od 8h do 14h, 
v četrtek od 8h do 14h in od 16h do 18.30 
http:/Vwww.borzaznanja.mss.edus.si 
V podatkovni bazi izolske Borze znanja se je nabralo že kar nekaj učnih 
ponudb in povpraševanj. Za vse, ki še ne veste s čim se ukvarjamo, naj povem, 
da pri nas lahko ponudite ali poiščete najrazličnejša znanja.
Tako vam naši člani razkrivajo svoja znanja v ročnih spretnostih: * 
Znanje slikanja na steklo,svil, keramiko,porcelan in na steno; * Izdelava nakita 
iz gline; * Svetovanje pri aranžiranju izložb; * Izdelovanje vitraž * Znanje 
kaligrafije; * Pa seveda ne gre v pozabo pustnih norčij , saj vam naše članice 
nudijo pomoč pri kreiranju ter šivanju pustnih kostumov.
Nekaj iskanj: * Postopek ter način preje volne; * Kako šivati ribiško mrežo; * 
Tehnika rešalje-ja; * Način predelave bio-izdelkov
Pokličite torej Borzo znanja na tel. 05 66 31 282 v Izoli. Zaprosili vas bomo 
za nekaj osnovnih podatkov, s katerimi bomo previdno ravnali.
Naše posredovanje je brezplačno. O načinu sodelovanja in obliki 
oddolžitve pa se boste s ponudnikom in povpraševalcem kar medsebojno 
dogovorili, (znanje za znanje ali pa brezplačno)
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Mednarodne akcije ne pomagajo
■v

DRUŽINSKO NASILIE IE MED NAMI
Očitno nekateri ne berejo prav veliko in tudi poslušajo in gledajo 
televizijo bolj malo, sicer bi vedeli, da že mesec dni potekajo različne 
akcije proti nasilju nad ženskami. Tako so morali policisti pridržati 
41-letnega domačina, ki se je sprl s svojo soprogo, ker mu ni hotela 
dati denaija. Zakonca so policisti morali obiskati kar dvakrat. Prvič so 
možakarja le opozoril, naj ne vpije na svojo soprogo, kar je, za nekaj 
časa, tudi upošteval, ob ponovnem obisku pa je pričel vpiti tudi na 
policiste.
Posredovati so morali tudi v hribih nad Izolo, kjer je 48-letni možakar 
z dlanjo udaril po obrazu svojo soprogo in to tako močno, da se je 
ženska zgrudila in za nameček z glavo udarila v plinsko jeklenko. Na 
tleh jo je prijel za nogo in vlekel po jedilnici in to v pričo mladoletne 
hčerke. Nasilnež je soprogi na silo vzel telefon s katerim je hotela 
poklicati pomoč vendar ji je kljub vsemu uspelo pobegniti, tako da je 
lahko prek sorodnikov obvestila policiste in v nadaljevanju podala 
kazensko ovadbo.
Policisti ugotavljajo, da je nasilja iz dneva v dan vse več, zato vse 
prizadete pozivajo, da jih o tem čimprej obvestite, tako da vam bodo 
strokovnjaki svetovali ali nudili ustrezno pomoč.

OB DNEVU BOJA PROTI AIDS U
1.december je svetovni dan 
boja proti AIDS-u. Na ta dani 
smo z vzgojiteljico Tatjano iz 
Dijaškega doma SGTŠ Izola,] 
dipl.med.sestro Mojco iz I 
Zdravstvenega doma Izola in [ 
sekretarko Rdečega križa 
Izola Mirelo, postavile' 
stojnico pred Zdravstvenim domom v Izoli z brošurami o AIDS-u, z napotki o 
ravnanju v družinah obolelih z aodsom, rdečimi pentljamio (izdelki dijakov) in 
kondomi. Na panoje smo pripeli plakate, ki so jih izdelali srednješolci DD 
SGTŠ pri interesni dejavnosti Rdečega križa. Sodeloval je tudi dijak SGTŠ in 
DD Marino. Mimoidočim smo delili brošure, letake, pentlje in kondome.
Kot vemo je v Sloveniji prijavljenih 120 bolnikov okuženih z virusom HIV, 
toda morda nekateri ne vedo, da so okuženi. Ljudje, ki so okuženi, se 
počutijo osamljene. V življenju vidijo le eno smer, smer proti smrti. V brošuri 
sem zasledila nekaj bolečih izjav, ki so me pretresle npr.: »Nisi več moj 
sin!«, »Kaj hočeš od mene?«, »Mami pravi da boš kmalu umrl...«. Takšne 
izjave zelo, zelo bolijo, zati je prav da ukrepamo. Vemo, da se virus HIV 
prenaša z nezaščitenimi spolnimi odnosi, z souporabo igel in brizgalk, 
novorojenci dobijo aids od okužene matere. To ne pomeni, da ne smemo biti 
z njimi v družbi, biti njihovi prijatelji ... Skupaj premagajmo strah, sramoto, 
osamitev, krivico in jim POMAGAJMO!!! (Jelena Ninkovič, dijakinja SGTŠ)

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
____________________ Izola, Sončno nabrežje 8____________________

Urad za prostorsko načrtovanje
Postojnska 3, Izola tel. 05-66-00-200; 66-00-242 fax 66-00-210; 

el. naslov: posta.oizola@izola.si

Na podlagi 28. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 110/2002 in 
8/2003) Občina Izola, Urad za prostorsko načrtovanje, sklicuje

PROSTORSKO KONFERENCO
s predstavitvijo predloga 

programa priprave lokacijskega načrta za 
cesto Jagodje - Šared,

ki bo v sredo 10. decembra 2003, s pričetkom ob 17.30 uri 
v prostorih krajevne skupnosti Jagodje - Dobrava 

Jagodje 24a - dvorana (gostišče Jasna)

Namen prostorske konference je pridobitev priporočil, usmeritev in 
legitimnih interesov lokalne skupnosti, gospodarstva in interesnih 
združenj ter organizirane javnosti v zvezi s pripravo prostorskega akta 
za cesto Jagodje - Šared. Cestna povezava Jagodje Šared je 
predvidena v prostorskih ureditvenih pogojih za podeželje občine Izola 
(Uradne objave PN št.35/89; Uradne objave Občine Izola 12/03).

Udeleženci prostorske konference, ki predložijo dokazila, da zastopajo 
organ, organizacijo, društvo ali drugo pravno osebo, lahko na konferenci 
podajo svoja priporočila in usmeritve v pisni obliki ali ustno na zapisnik.
Zbor konference in postopek priprave lokacijskega načrta bo vodil Urad 
za prostorsko načrtovanje Občine Izola.

Gradivo - osnutek programa priprave lokacijskega načrta je v času 
uradnih ur na vpogled na Uradu za prostorsko načrtovanje in na 
sedežih krajevnih skupnosti Korte, Jagodje - Dobrava in Livade.

Številka: 350-05-5/2003

Predstojnica Urada: 
Jana Gojanovič Purger

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
__________________ Isola, Riva del Sole n. 8____ _____________

Ufficio per la progettazione ambientale
Via Postojna n. 3, Isola; tel. 05-66-00-200, 66-00-242; fax 66-00-210; 

E-mail: posta.oizola@izola.si

In virtu’ delfart. 28 della Legge sulfassetto del territorio (Gazz. Uff. RS nn. 110/2002 
e 8/2003), TUfficio per la progettazione ambientale del Comune di Isola convoca la

CONFERENZA TERRITORIALE
con la presentazione della proposta 

di Programma distesura del piano d’ubicazione 
per la strada Jagodje - Šared.

La riunione e’ convocata per mercoledi’, 10 dicembre 2003, 
con inizio alle ore 17.30

nei locali della Comunita’ locale Jagodje-Dobrava,
Jagodje n. 24a - sala riunioni (trattoria Jasna).

Lobiettivo della conferenza consiste nelfacguisizione di raccomandazioni 
e indirizzi e nelFidentificazione dei legittimi interessi delFente locale, del 
settore economico, delle forme associative d'interesse e del pubblico 
organizzato, riguardo alla stesura delFatto urbanistico per la strada 
Jagodje - Šared. II collegamento stradale Jagodje - Šared e’ previsto 
nelle Condizioni di assetto ambientale, relative alle aree rurali del 
Comune di Isola (Bollettino Ufficiale PN n. 35/89; Bollettino Ufficiale del 
Comune di Isola n. 12/03).
I partecipanti alla conferenza territoriale che avranno esibito
un’attestazione comprovante la loro rappresentanza di un organo, 
un’associazione o un’altra persona giuridica, potranno avanzare in seno 
alla conferenza, per iseritto oppure a voce su verbale, le rispettive 
raccomandazioni e indirizzi.
La conferenza ed II procedimento di stesura del piano d’ubicazione 
saranno condotti dalFUfficio per la progettazione ambientale del Comune 
di Isola.
La visione dei materiali per la conferenza, i.e. della bozza del 
programma di stesura del piano d'ubicazione, e’ possibile durante le ore 
d’ufficio presso FUfficio per la progettazione ambientale e presso le 
rispettive sedi delle Comunita’ locali Korte, Jagodje-Dobrava e Livade.

Prot. N.: 350-05-5/2003
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Indagine conoscitiva 
2003 - altissima 

adesione
Chi intraprende m 'indagine de ve essere consapevole 
che i risultati che ne scaturiranno non potranno avere 
un valore assoluto in quanto rappresenteranno il 
parere di un segmenta soltanto della popolazione 
interpellata. Tantopiiiquestoprincipio e valido quando 
1’indagine viene proposta a titolo puramente 
conoscitiva tanto per, come si dice, sentire un po ’ 
l 'aria che tira. Di questo eravamo consci anche nella 
redazione del Mandracchio quando ci siamo prestati 
a raccogliere l 'invito lanciato dal presidente della 
CAN, Luciana Kleva, ed abbiamo incominciato a 
preparare le domande da rivolgere ai nostri 
connazionali.
Complessivamente sono State inviate, con busta 
affrancata per la risposta, 442 questionari ad 
altrettante famiglie di connazionali: la prima 
osservazione che ci e stala lanciata e stata quella per 
cui avremmo dovuto inviare un questionario a tutti i 
connazionali maggiorenni e non soltanto ai nuclei 
farniliari, poiche non tutti - pur ali'interno della 
stessa famiglia - lapensano allo stesso modo. Richiesta 
piu che legittima, e siamo convinti che anche le cifre 
finali avrebbero avuto un riscontro piu consistente, 
tuttavia ilprimo scoglio che avremmo dovuto superare 
sarebbe stalo quello di una lista completa di tutti i 
connazionali di cui !a redazione non dispone. 
Ciononostante, il numero delle risposte e stati di 135 
questionari debitamente compilati, ossia il 30.5 % 
hanno ritenuto opportuno dedicare qualche minuto 
del proprio tempo per rispondere alle domande che 
sono stote poste. E soltanto in qualche caso si e voluto 
dare piu di una risposta ad ogni singola domanda.
Apartire daquesto numero, ilnostrofogliopubblicherd 
i risultati a puntate, a partire da questo numero, 
cercando di raggruppare domande e risposte sulla 
base di criteri che abbiano una rispondenza nei 
contenuti. Bene sarebbe stato pubblicare i risultati 
deli 'indagine tutti assieme, malospazioadisposizione 
sul nostro foglio e alquanto limitato. La redazione ha 
dec is o pure di non com men tare le risposte e d i risultati, 
che tra I 'altro si commentano da se, almeno fino a 
quando tutto il materiale non verrd presentato al 
Consiglio della CAN per una prima valutazione di 
merilo. Siamo del parere, tuttavia, che la valenza 
delle risposte meritino un dibattito approfondito tra i 
nostri connazional i, per cui appenafini to di pubblicare 
il materiale sul Mandracchio, la redazione cerchera 
di organizzare un dibattito pubblico al quale invitera 
tutti coloro che erano destinatari del questionario. 
Sardpossibile, quindi, trattare e discutere dei singoli 
argomenti oggetto deli 'indagine e, sempre a livello di 
proposta, arrivare non soltanto ad una sintesi che 
indichi 1’attuale situazione della nostra Comunitd, 
ma anche prospettare un eventuale indirizzo futuro di 
attivitd e dipropulsione minoritaria. In ogni caso, gid 
a partire da questo numero, la redazione si mette a 
disposizione per eventuali commenti ed interventi dei 
lettori, argomentoperargomento. Siamo certi, che gl i 
argomenti trattati ed i risultatipervenuti con le risposte 
rappresenteranno motiva d’interesse per tutti i 
connazionali - pur sapendo che si tratta soltanto di 
un 'indagine conoscitiva e che quindi non ha lapretesa 
di rappresentare tutta la veritd!

Indagine conoscitiva 
2003 - i risultati

In questo numero pubblichiamo le risposte alle prime sei domande. Nelle 
prossime edizioni pubblicheremo le rimanenti.

1. Kitične che “Il Mandracchio "foglio 
quindicinale della Comunitd Italiana di 
Isola, riesca nei suo intento di informare 
gli appartenenti alla Comunitd sugli 
avvenimenti piu importanti che la 
riguardano?

136 risposte
a. Molto 17 12,5%
b. Abbastanza 87 64 %
c. Poco 27 19,9%
d. Niente 5 3,7 %

2. Ritiene che, in quanto abbinato al 
settimanale “Mandrač”, riesca ad 
informare esensibilizzaresuiproblemi della 
nostra Comunitd anche il resto 
delEopinione pubblico isoiana?

123 risposte
a. Molto 16 13 %
b. Abbastanza 50 40,7 %
c. Poco 50 40,7 %
d. Niente 7 5,7 %

3. Ritiene che se “II Mandracchio” 
venissepubblicato autonomamente e inviato 
a tutti i connazionali svolgerebbe meglic la 
sua funzione informativa?

131 risposte
a. Si, perchd non tutti acquistano il 
“Mandrač”.

77 58,8 %
b. No, perche verrebbe trascurato il resto 
delPopinione pubblica isoiana.

54 41,2 %

4. Ritiene che l’informazione sulla 
nostra Comunitd e sul nostro territorio 
presente sul quotidiano “La Voce dei 
Popolo” sia soddisfacente?

113 risposte
a. Molto 11 9,7 %
b. Abbastanza 31 27,4 %
c. Poco 55 48,7 %
d. Niente 16 14,2 %

5. Legge “Il Mandracchio”?
134 risposte

a. Sempre 56 41,8 %
b. Spesso 36 26,9 %
c. Qualche volta 32 23,9 %
d. Mai 10 7,5 %

6. Legge “La Voce del popolo”?
155 risposte

a. Sempre 12 8,9 %
b. Spesso 19 14,1 %
c. Qualche volta 67 49,6 %
d. Mai 37 27,4 %

Terza edizione delPincontro folk 
“Senza confini”

Organizzata dalta Comunitd degli Italiani Dante Atighieri si d tenuta a Isola la terza edizione della 
manifestazione “Senza confini ”, un incontro digruppi di diversa fattura, impegnati nella salvaguardia 
delpatrimoniofolcloristico deli 'Istria e det Friuli. Si sono esibiti igiovani del Gruppo Folk Giovanile 
della Comunitd organizzatrice che hanno proposto due momenti di vita isoiana d’un tempo con 
“Ciacole a la fontana ” e “Confidense ”, due quadri tratti daha ruppresentazione scenica dialettale di 
A mina Dudine. E stata quindi ta volta del noto gruppo vocale-strumentale “Lazonta ” della Comunitd 
degli italiani “Santorio Santorio” di Capodistria, diretto da Emil Zonta. II Gruppo Folcloristico 
“Danzerini Udinesi" di BasUiano, in provincia di Udine (nellafoto) ha presentato una serie di danze 
popolari su diversi momenti della vita quotidiana friulana di un tempo. II Coro folcloristico della 
SocietdArtistico-Culturale “Marco Garbin” di Rovigno si e esibito con una serie di “bitinade”, “arie 
da nuoto ” e “arie da cuntrada ”,



Cultura Cultura Cultura Cultura Cultura Cultura
E stata una dimostrazione di classe 1'esibizione del Coro “Haliaetum” 
della Comunitd degli ital lani “Pasquale Besenghi degli Ughi" di Isola, 
diretto da Claudio Strudthoff, alla Rassegna corale "Armonie d’Autunno” 
di Terenzano (Udine). II folto pubblico presente nella locale Chiesa 
parrocchiale “S. Martino”, infatti, haavutosololodiperlapartecipazione 
dei aoristi isolani che per l 'occasione si confrontavano con altre tre realtd 
corali: il Coro polifonico "Vod del Friuli” di Pozzuolo del Friuli 
(organizzatore della manifestazione) diretto da Silvio Nigris; il Coro “La 
biele compagnie” di Pocenia, diretto da Luigi Tonelli e il Coro “S. 
Cecilia " di Pradamano, diretto da Silvio Nigris. Ci sono stati applausi per 
tutti i partecipanti, perd i veramente fragorosi sono stati riservati al 
complesso di Claudio Strudthoff, maestro che nella parte conviviale del 
dopo rassegna e stato invitato a dirigere i guattro gruppi corali riuniti, 
dando una coda degna di plauso alla bella e significativa serata corale di 
Terenzano.

G.S.

Non c'e piu religione
Quo vadiš edilizia abitativa in Insula? Recentemente abbiamo 
saputo che il Comune di Isola e riuscito a vendere puattro particelle 
edificabili dicirca 1.000 metri guadri cadauna a costi supehori ai 40 
mil ioni di talleri, rimpinzando le casse comunali di un gualcosa come 
180 mil ioni di nostri denari. Non sappiamo chi li ha versati. E guesto 
non ci frega neanche lontanamente. Ci interessa, invece, sapere se 
1’accumulato verrš utilizzato per risolvere i non pochi problemi che 
assillano le famiglie isolane, soprattutto guelle giovani, le guali non 
possono permettersi di acguistare una particella edificabile, al 
prezzo d’asta oggidiproposto, neanche dopo guattro vite lavorative. 
E non scendiamo nel campo di tutto il resto che attende chi e 
divenuto proprietaho del terreno prima di mettersi sotto un tetto. Ci 
pare che la politica abitativa innescata nel nostro comune sia 
fortemente indirizzata ai noveli! paperoni sloveni con uno spaventoso 
voltaspalle nei confronti dei nostri concittadini. Che Dio ci aiuti.

Gianfranco Siljan

“Fuggire dalFAlbania e emigrare in Italia”, guesta la sintesi della 
divertente e soprattutto attuale commedia portala domenica scorsa 
sul palcoscenico della Časa di cultura di Isola dalla Compagnia 
teatrale “Gli amici di San Giovanni” di Trieste dal titolo “Sei 
personaggi in zerca de un passeur”, tratta dal lavoro delTalbanese 
llliryan Bezani intitolato “Ha fatto bene a morire”. La libera 
traduzione in dialetto triestino e Tadattamento sono di Giuliano 
Zannier che ha curato pure la regia. Bravi e disinvolti i sei 
personaggi in scena - tutti attori dilettanti - che sono stati premiati 
con calorosi applausi dai numerosi spettatori presenti in sala. La 
rappresentazione e stata offerta al pubblico isolano dalla Comunita 
degli italiani “Pasguale Besenghi degli Ughi".

G.S.

Šport Šport Šport Šport Šport Šport Šport
L 'aritmetica, parte delta matematiea riguardante le regale di calcolo, come 
sappiamo, spesso diventa un fattore determinante nelle competizioni sportive 
quando bisogna stilare una classifica finale. Un gol, o un canestro, in piii fanno 
pendere I'ago della bilancia in favore di una o deli’ altra si/uadra soprattutto 
quando in fatto di punti conseguiti l’ equilihrio reg na sovrano. E il caso deli’ 
ultima edizione det torneo di basket condotta in porto dalla sezione sportiva della 
Comunitd degli italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi”di Isola. // triangolare, 
che accanto alta squadra di časa ha visto la partecipazione de/TACLI Trieste e 
della Droga di Portorose, ha trovato soluzione solamente alla sirena finale deli’ 
ultima partita in programom. Considerando che le tre contendenti hanno chiuso 
la manifestazione con una vittoria a testa a stabilire la squadra vincitriceegiunta 
in soccorso, come da regolamento, la differenza canestri. Questa ha premiato il 
locale Circolo Besenghi che al termine di un 'epica impresa compiuta nell' ultima 
partita con la Droga,chiusa con soli tre giocatori in campo dei quali uno, quello 
chepoi risultb essere il miglior marcatore de! torneo Marko Tripar, claudicante 
per infortunio, seppur perdendo ha dimostrato di sapere fare bene i calcoli. / 
risultati: C. Besenghi -ACLI80 a 69, ACLI-Droga 77 a 69, Droga-C. Besenghi 
64 a 60.

Roberto Siljan

Sabato 29 novembre si e svolto nella sede della Comunitd degli Italiani “DanteAlighieri ” 
di Isolail IVTomeodi BriscolaorganizzatodalSettoreSporte RicreazionedelPassociazione. 
Hanno partecipato alla gara nove agguerrite coppie che si sono contese i classicipremi: 
un prosciutto per il primo pošto, unaforma diformaggio per il secondo e hoti igli e di vino 
peril terzo. Hprosciutto e stato gentilmente offerto da Loredano PugUese. Il torneo, che si 
svolto in duegironi, e stato vinto dalla coppia formata da Ualdi Koren e Boris Počkaj, al 
secondo pošto si e classijicata que!la compostada Luciano Kleva (Ciano) e Božo Sukljati, 
al terzo pošto il tandem Emilio Bevitori - Robert Radolovič. Consegnate pure le coppe le 
medaglie in palio, la serata, come di consueto, e terminala in allegria. Nota rosa: ha 
partecipato alla gara anche una rappresentante del gentilsesso. Complimenti signora!

Testo e foto: Claudio Chicco

Si (lice e non si (lice
Spendiamo gualche parola per il verbo “immobilizzare”. Vi diciamo subito 
che si tratta di un verbo brutto, come tutti quelli in -izzare. E accettabile nel 
gergo della finanza e del commercio; negli altri časi si preferisca: fermare, 
arrestare, bloccare, costringere. Insomma, blocchiamo in noi 1’uso del verbo 
“immobilizzare”.

G.S.

attivitA comunitaria

BIBLIOTECA E SALA Dl 
LETTURA

£ d'obbligo la prenotazione presso la 
Segreteria della Comunita Autogestita 
della Nazionalita Italiana di Isola.

Orario d’apertura: da lunedi a TOURNEE DEI GRUPPI 
venerdi.dalleorel6.30alle 19.30 CULTURALI

MANIFESTAZIONI
CULTURALI

Martedi9dicembre. ore16.CIDante 
Alighieri
E ARRIVATO SAN NICOLČ - 
Festicciola per i piii giovani della 
CI“Dante Alighieri”

Martedi 9 dicembre, ore 18, Palazzo 
Besenghi
LA GUERRA FREDDA - Conferenza 
del dott. Georg Meyr. Collaborazione 
UI-UPT

Venerdi 12 dicembre. ore 18, sede 
della CI Dante Alighieri
LASTORIADELL'ISTRIA-Conferenza 
del prof. Fulvio Salimbeni. 
Collaborazione UI-UPT

Venerdi 12 dicembre. ore 20, 
Capodistria, Teatro comunale
CONCERTO DELL"’ORCHESTRA 
POPOLARE Dl VENEZIA"
Nello spettacolo brillante di guesta 
grande orchestra, che ha debuttato alla 
Carnegia Hall di New York, potremo 
sentire tutte le canzoni della nostra 
tradizione rivisitate e riarrangiate. 
Partenza delfapposito pullman dalla 
stazione autocorriere di Isola alle ore 
19.15.

Sabato 6 dicembre-La Filodrammatica 
Giovani della Scuola Media “Pietro 
Coppo” e della CI “Dante Alighieri” di 
Isofa presentera a Udine la commedia 
brillante in un atto “Due suirautostrada” 
di Giorgio Prosperi, per la regia di Dario 
Scher.

Sabato 13 dicembre - II Gruppo Folk 
Giovanile della CI Dante Alighieri, diretto 
da Amina Dudine, si esibira presso la 
Comunita degli Italiani di Verteneglio 
con il lavoro della Dudine “In piaseta".

Domenica 14 dicembre - II Coro 
“Haliaetum” della Comunita deli Italiani 
“P. Besenghi degli Ughi” di Isola, diretto 
dal Maestro Claudio Strudthoff si esibira 
nel Duomo di Muggia in occasione di 
una rassegna organizzata dal Coro 
“Jacobus Gallus" di T rieste.

ŠPORT

Venerdi 12 dicembre. ore 17. Palazzo 
Besenghi - Settima edizione del Torneo 
di Briscola e Tressette della CI P. 
Besenghi degli Ughi. La gara 6 riservata 
ai soli soci delfassodazione. La quota 
d’iscrizione, pagabile mezz’ora prima 
delHnizio, e di 1.000 sit a persona.

Sabato 13 dicembre. ore 19. Teatro 
G. Tartini di Pirano 
I GRUPPI Sl PRESENTANO -
Spettacolo di arte varia con la 
partecipazione del Gruppo cantanti di 
mušica leggera della CI Dante Alighieri 
di Isola.

Venerdi 19 dicembre. ore 9. 
ristorante delTHotel Simonov Zaliv 
SERATA CONVIVIALE Dl FINE 
ANNO - Tradizionale incontro per 
tutti i connazionali, simpatizzanti e 
amici. In programma la cena, il gioco 
della Tombola con ricchi premi, ballo 
e...divertimento.

Sabato 13 dicembre. ore 10, Palazzetto 
dello šport di Isola - Torneo di calcetto 
organizzato dalla Comunita degli Italiani 
"DanteAlighieri".

// Mandracchio, foglio della Comunita 
italiana di Isola 
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Andrea Sumenjak 
Redazione: C. Chicco, M. Maurel,
C. Raspolič, S. Sau, G. Siljan, R. Siljan, 
A. Sumenjak
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6310 Isola, Slovenia
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KRIMINALIJE
KDO MU BO KOS
Veliko je živahnih mladoletnikov v tem našem mestu, ampak 
malokateri je tako neukrotljiv kot šestnajstletni D.N. Potem, 
ko si je v teh letih že nabral lep seznam različnih kaznivih 
dejanj in prekrškov in ko so ga vrnili celo iz-prevzgojnega 
zavoda, sag ga enostavno niso obvladali, je na hitro dopolnil 
zbirko svojih podvigov, ki ga bodo, ob polnoletnosti,.krepko 
tolkli po prstih. Pred slabim tednom so ga policisti ovadili za 
vrsto tatvin, špredvsem tiste plezalske v hotelu Delfin, vendar 
kar ne odneha. Takorekoč istočasno kot so policisti 
novinarjem predstavljali razrešitev omenjenih vlomov in 
odkritje storilca je podjetni mladenič na Bazoviški ulici v 
Kopru ukradel moped znamke Tomos A3, ki ga je lastnik 
pustil pred hišo. V petek popoldne so ga s tem ukradenim 
mopedom izsledili piranski policisti in ga še enkrat več 
ovadili na državno tožilstvo.

MILIJON ZA POPOLNO ŽURKO
Bila je žurka in po njej so se mladci napotili domov proti 
Izoli. Okoli 04. ure zjutraj pa so izolski policisti nad 
Jagodjem pri Hill Burgerju prijeli vseh 5, ko so razbijali po 
objektu. Pri pregledu okolice so ugotovili, da so poškodovali 
še sosednjo ograjo, omarico last Telekoma in več prometnih 
znakov. Vandalizmu je botroval alkohol, kdo jim bo pomagal 
poravnati škodo v višini milijona tolarjev pa bomo še videli, 
so v svojem poročilu zapisali policisti, ki vse težje razumejo 
starše, ki dopuščajo takšno obnašanje svojih otrok.

AVTOMATE JE KRADEL
V zadnjem mesecu dni je neznanec iz večjega števila 
avtomatov za napitke, nameščenih po raznih organizacijah, 
kradel denar, ki se tam nabira od prodanih napitkov. Ker so 
avtomati nameščeni po vseh treh občinah je tudi deloval na 
širšem območju, izolski policisti pa so ugotovili kdo in kako 
je kradel ter ga kazensko ovadili.

MANJKA JAVNIH STRANIŠČ
Neznani storilec je sredi noči pred stanovanjsko hišo v 
Jagodju poškodoval osebni avtomobil znamke Fiat Punto na 
katerem je odlomil reg. tablico, z neznanim ostrim predmetom 
podrsal vozilo, vanj vrgel kamen, za nameček pa je še uriniral 
po avtomobilu. Skupno je povzročil za 300.000 SIT škode.

PODMLADEK V AKCIJI
Znana izolska skupina "jezdecev apokalipse" je pridobila 
novega člana, ki mu lahko rečemo kar podmladek. Ta se je 
vozil s kolesom in obležal na travi ob pločniku, kolo pa na 
njem. Ker je obstajal sum, da je padel so ga pregledali 
reševalci prehospitalne enote in zdravnik, a so le ugotovili, da 
je zaužil ogromno količino alkohola pa je malo zadremal in 
se pokril s kolesom. Zeblo ga ni, ker je imel zračnice na 
kolesu napolnjene.

MESTECE PAVTON
Vse skupaj spominja na kakšno ameriško nadaljevanko. 
Starejši član zgoraj omenjene skupine in njegova žena imata 
namreč večne težave. Drug drugega pošiljata domov in drug 
drugega ne ubogata. Ob tem se skregata, si skrivata ključe, si 
porabita denar, pojesta hrano, spijeta si pijačo itd. Enega od 
njiju vržejo iz lokala na eni strani ulice, drugega pa na drugi 
strani. Posamično, bolj poredkoma pa skupaj, prideta na 
policijsko postajo in tam iščeta pravico, tolažbo in pomoč, 
velikokrat tudi grozita in tako jima lepo mineva dan za dnem.

FANTOM IZ BOLNICE
Bolnišnični fantom je bil spet v akciji. Pred izolsko bolnico je 
namreč vlomil v osebni avtomobil Fiat Tipo in iz njega 
ukradel črno torbico z dokumenti, GSM znamke Siemens in 
očala. Lastnika je oškodoval za 90.000 SIT.

ALKO LESTVICA
Tokrat je bilo treba za naslov rekorderja tedna krepko 
pogledati v kozarec. Nekomu je uspelo. Rekord tedna: 2.27 
g/kg, drugo mesto 1.94, tretje mesto 1.13, sledijo pa 0.97, 
0.82 in 0.43 g alkohola na kilogram krvi.

PETARDIRANJE
Kljub uspešni zaplembi velike količine petard prejemajo zadnje 
čase policisti kar nekaj pripomb na račun eksplozij v nekaterih 
delih mesta. Policisti zato opozarjajo, da bodo vse, ki jih bodo 
zalotili pri metanju petard poslali k sodniku za prekrške, kazen 
pa je najmanj 100 tisoč tolarjev. V primerih mladoletnih otrok 
bodo tako ukrepali zoper njihove starše oziroma skrbnike.
Uporaba petard (omejene moči) je dovoljena le med 26. 
decembrom in 2. januarjem.

MALI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
-Enosobno Stanovanje išče mati S hčerko za daljše obdobje v Izoli ali okolicitel 040 888 623
- II lagoju Oddam manjše stanovanje za daljši čas. Prednost imajo nekadilci, tel 6417 224 
II IZOli Oddampritlično garsonjero do junija 2004 in sobe z ležišči, tel 6414224,041 933 280
- Staro hišo ali Stanovanje v Izoli ali okolici kupi štiričlanska družina, tel 041 608 765 
-Oddam nov, Opremljen kozmetični sal0n,v športnem centru Portorož, info: 040 749 530 
-Oddam garsonjero v Izoli za 1 osebo. info641 68 24 po 17.uri
- Kupim manjšo garsonjero v Izoli, tel 05 753 03 87
-V Jagodju Oddamo enosobno stanovanje za daljši čas-klima, tv. tel 031 342 496
- V starem mestnem jedru Izole Oddamo popolnoma Opremljen bar. Tel.: 031 353 270 
-Kupim manjše stanovanje v Izoli tel 031 500 368
- PETČLANSKA DRUŽINA Z DVEMA OTROKOMA S CEREBRALNO PARALIZO 
NUJNO POTREBUJE STANOVANJE, NAJRAJE PRITLIČNO. POKLIČITE 041 557 661
- Študentom ali študentkam Oddamo Stanovanje V lagodju tel 041 476 044
Motorna vozila
-HTNDAI tantra 1,6 GLS letnik 97,87.00 km, 750.000,00 SIT. tel 031 297 934
- Prodam Goli I. letnik 1979, 125.000 km, popolnoma nič zarjavel, registriran do 
januarja 2004 in brezhiben. Cena 50.000 Sit. Tel: 031 28 20 70
- Prodam irezo Goldoni, 6,5 KW, bencinsko, novo, nerabljeno. Tel: 641 93 18
- Prodam dobro ohranjen UIESEI MOTOR Z3 Čoln s komandno ploščo in propelerjem - 
Lombardini 9 KS z vodnim hlajenjem. Informacije: 041 627 576 (Edo)
Delo
-Inštruiram angleščino in nemščinoza srednjo in osnovno šolo. Tel.: 031 506 573
- Če potrebujete POmOČ V gospodinjstvu ali pri likanju, pokličite. 031 316 949. (Zarja)
IŠČEM DELO. POSPRAVUANiE, LIKANJE, POMOČ STAREJŠIM OSEBAM 031 631 188 

-NUDIM POMOČ in varstvo starejšim osebam klicati na 041 856 855
- BEUENIE sten, barvanje oken, vrat, postavljanje parketa, tlaka in druga zaključna 
dela. Tel.: 031 862 579
- SEM KVALIFICIRANA kuharica in iščem delo v kuhinji. Nudim tudi pomoč na domu: 
starejšim osebam in družinam z otroki polikam perilo, skuham ali prinesem kosilo, 
pospravim stanovanje, pospremim k zdravniku, pazim na otroke, uredim vrt... 
Pokličete lahko na mobi št. 031 413 233, Sonja. Hvala!
Razno
- Peč na svetilni petrolej Toyoset RCA 880 prodam za 10.000 SIT tel 6413 680
- Smuči Salomon SRPimento carving dolžine 170 cm z vezmi Salomon prodam . tel -
- Smuči Super karver SL 100 dolžine 177cm (cena 39.000 SIT) tel 641 87 76

ZDRAVLJENJE Z BICOM ELEKROMAGNETNO RESONANCO:
akutne in kronične alergije, astma, neurodermitis, akutna in kronična obolenja 
želodca, tankega in debelega črevesja, bolezni notranjih organov, migrene, 
energetske blokade...
RESONANCA, Mojca Pavčič Bukovšek, s.p. Jagodje 36a, 6310 Izola
Tel: 031 568 854

je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1, 6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
Glavni in odg. urednik: Drago Mislej / Uredništvo: D. Mislej, K. Bučar,
Tehnični urednik: Davorin Marc e-raail: sektor.tehnika@ mandrac.com 
Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 200 SIT.
Založnik / elektronski prelom : GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05/ 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522
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BO DOMAČA OBRT PRIVABILA KUPCE

Prejšnjo soboto je bila Izola za dober del dneva zelo gorenjsko mesto, saj je odmevala 
frajtonarca, na Alietovi ulici, pred trgovino Ozara pa je bilo videti veliko zanimivih 
izdelkov domače in umetne obrti. Firbcev je bilo zelo veliko, zdaj pa se bodo morali 
izkazati še kot kupci.

ŠTIRI DESETLETJA PLESNIH KORAKOV
Območna izpostava JSKD Izola in Kulturni center 
Izola vabita naslednji četrtek ob 19.00 uri na 
plesno prireditev Plesne skupine Metulj iz 
Pirana Kot gostje večera bodo nastopile plesalke 
Plesnega studia LAI iz Izole. Plesna skupina 
METULJ deluje že od davnega leta 1958. Prvim 
baletnikom in plesalcem je usmerjal korak 
priznani koreograf Stanislav Hiti, od leta 1964 pa 
številne generacije mladih ljubiteljev plesa vodi 
koreografinja in mentorica Lidija Pogačar. V času 
svojega mentorstva je ustvarila 56 samostojnih 
koreografij in predstav, bogat opus njenega 
ustvaijalnega dela pa se je potijeval na različnih, 
srečanjih, tekmovanjih in gostovanjih doma in v 
tujini, nekaj plesnih pravljic pa je v svoje 
programe uvrstila tudi televizija:

MOTOHOV KO

SAVNA
MASAŽA

SOLARIJ 
ležeči in turbo
uporaba solarija možna 
tudi izven delovnega časa

URNIK:
ODPRTO VSAK DAN 
od 14.00 do 21.00 
SOBOTA od 14.00 do 22.00 
ob ponedeljkih uprto

Izola, Zelena ulica 17 (Obrtna cona)
Tel.: 641 40 33, 641 31 06

§ (mr&

SLTA
D.O.O.

PREMRLOVA 1, IZOLA
KABELSKA TELEVIZIJA

Ponudba velja do 25.12.2003 
Akcija velja v delu mesta Izola, pod Prešernovo cesto 

(KS Haliaetum, KS Staro mesro)

Tel: 05 66 34 370
e-mail: elta@elta.si

Nw<rletM, ,
HivAdot

w PMfMM m.

Prodajne informacije 
T: 05/663 54 22, 663 54 23

BIROGRAFIKA

BORI

2004-

e.«—™
reklamno »poročilo

STENSKI KOLEDAR - SLOVENSKA KRAJINA 
NAMIZNI KOLEDAR 
TRODELNI KOLEDAR
KOMPLET DESETIH NOVOLETNIH VOŠČILNIC 
ROKOVNIK

Pri večjem naročilu BREZPLAČEN 
dotisk vašega reklamnega sporočila!

BIROGRAFIKA BORI d.0.0. • TISKARNA in KOPIRNICA-Industrijska cesta 4b*6310 Izola 
T: 05/663 5422* F: 05/663 5420* E: izola@birografikabori.com • I: www.birografikabori.si


